
■ Karabağlar’dan aday gösterilen Kı-
nay, “Halkçı belediyecilik anlayışını Ka-
rabağlar’da birlikte büyüteceğiz” der-
ken Narlıdere Belediye Başkan Adayı 
Erman Uzun da toplumcu belediyecilik 
anlayışı benimseyeceklerinin altını çiz-
di. Balçova Belediye Başkan Adayı olan 
Onur Yiğit ise, “Geleceğin Balçova’sı’ 
yolculuğunda görüşmek üzere” diye 
konuştu. Buca Belediye Başkan Adayı 
olarak ilan edilen Görkem Duman da 
“Yolumuz açık olsun!” dedi. ◗ 3’te

Teslim 
olunmayacaksa… 

Veli Şahin
sayfa 7’de

olunmayacaksa… 

CHP’den aday gösterilen isimlerden Helil Kınay, Erman Uzun, Onur 
Yiğit ve Görkem Duman toplumcu belediyecilik vurgusu yaptı

Vicdanım rahat
BAŞIM DİK

ALNIM AÇIK

Toplumcu belediye
anlayışı sürecek!

BİZİM 
EKO’NUN

hamlesi 
ne olacak?

■ Çeşme’de mev-
cut Belediye Baş-
kanı Ekrem Oran 
yerine Lal Denizli 
aday gösterilince, 
örgütten Oran’a 
destek için miting 
çağrıları yapıldı.
Miting bugün Çeş-
me Meydanı’nda 
gerçekleştirilecek. 
Siyasetten çekil-
memeye kararlı 
olduğunu belirten 

Oran’ın 
başka bir 
partiden ya 
da bağımsız 
olarak aday 
olması bekle-

niyor.
◗ 7’de

memeye kararlı memeye kararlı 
olduğunu belirten 

başka bir 
partiden ya 
da bağımsız 
olarak aday 
olması bekle-

niyor.
7’de

memeye kararlı 
olduğunu belirten 

Oran’ın 
başka bir 
partiden ya 
da bağımsız 
olarak aday 
olması bekle-

niyor.
◗ 7’de

İzBB Başkanı Soyer, 
aday belirleme 
sürecine dair 
çarpıcı açıklamalar 
yaptı; Genel 
Merkez’in siyasi 
ödüllendirme 
ve cezalandırma 
yoluna gittiğini 
vurguladı

KRİTERLER AYNI DEĞİLDİ!

■ İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç 
Soyer, partisinin aday belirleme sürecine zehir 
zemberek tepki gösterdi. Soyer, görevdeki 
çalışmalarına vurgu yaparak, “Başım dik, alnım 
açık ve vicdanım rahat” dedi. Adaylık süreçle-
rinde tüm belediye başkanları için aynı objektif 
kriterlerin uygulanmadığını kaydeden Soyer; 
örgütün, tabanın, sivil toplumun dikkate alınma-
dığını; sadece siyasi ödüllendirme ve cezalandır-
ma yoluna gidildiğini kaydetti. ◗ 7’de

Efsane başkandan
Adil Kırgöz  tepkisi

ATALAY’IN VEKİLLİĞİ
DÜŞÜRÜLDÜ

CHP’nin İzmir Büyükşehir Adayı 
olarak belirlenen Karşıyaka Belediye 
Başkanı Cemil Tugay, dün havaa-
lanında bir grup partili tarafından 
coşkuyla karşılandı. Tugay, omuz 
omuza olma mesajı vererek demok-
rasinin nöbet değişimi olduğunu 
belirterek Ahmet Piriştina, Aziz Ko-
caoğlu ve Tunç Soyer’e teşekkür etti.

“HEP birlikte İzmir için daha ileri-
ye” sözleriyle mesajlar veren Tugay, 
“Kimse bizi bölemeyecek. Bir bütün 
halinde 30 ilçemizde kazanacağız. 
Oy rekoru kıracağız” dedi. İl Başkanı 
Şenol Aslanoğlu da “Cemil Tugay İz-
mir’in öz evladı. Pırıl pırıl kadrolarla 
geliyoruz” diye konuştu. 
◗ Gizem Taban Şeber 5’te

‘NÖBET DEĞİŞİMİ’ ‘İZMİR’İN ÖZ EVLADI’

■ CHP’den yeniden aday gösterilen Efes Selçuk 
Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel, “Siyaset 
gerçekten zor iş; bir defa ‘ben de varım’ demek 
cesaret işi, ‘ben yapabilirim’ demek de…” diye-
rek siyasetin uzun soluklu olduğunu ve kararlı-
lıktan vazgeçmemek gerektiğini söyledi. İzmir’de 
yeniden aday gösterilen bir başka isim de Seferi-
hisar Belediye Başkanı İsmail Yetişkin oldu. Ye-
tişkin ise, “Aynı sevda ile hizmete devam etmek 
için bir kez daha yola çıkıyoruz” dedi. ◗ 3’te

‘Aynı sevda ile
hizmete devam’

■ CHP Çiğli adayı olarak Uygar Yıldırım’ın belir-
lenmesi partide adeta isyan çıkardı. Kararın ardın-
dan partililer ilçe binasında toplanarak Yıldırım’ın 
adaylığına tepki gösterdi. İlçe Örgütü tarafından 
atılan toplu mesajda alınan kararın değişebileceği 
yönünde açıklama yapıldı. Açıklamada “Değerli 
üyelerimiz; Çiğli Belediye Başkan Adayı perşem-
be ya da cuma günü yapılacak Parti Meclisi’nde 
karar verilecektir” ifadeleri yer aldı. ◗ 7’de

Çiğli’de ortalık
fena karıştı

3’te

CEMİL TUGAY’DAN İDDİALI ÇIKIŞ:

‘30 İLÇEYİ
ALACAĞIZ’

■ CHP’nin duayenlerinden olan 
Dikili Belediyesi’nin eski efsane 
başkanı Osman Özgüven, kamu-
oyunun hassasiyetleri ve tepkisi 
göz ardı edilip Adil Kırgöz’ün tek 
isim olarak MYK’ya girmesinin 
kabul edilemez bir anti-demokratik yaklaşım 
olduğunu vurguladı. Özgüven, vahim hatadan 
dönülmesi çağrısında bulundu. Özgür Özel, Ge-
nel Başkan seçildikten sonra, “Biz aday açıklamı-
yoruz, Osman Özgüvenleri açıklıyoruz” demişti. 
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Neyi pay 
edemiyorlar?

Ertuğrul Barka
sayfa 6’da

edemiyorlar?

İzmir’de radikal 
aday değişimi!

Ali Talak
sayfa 5’te

İzmir’de radikal 
aday değişimi!

Özelleştirme
 soruları haklı
Ayhan Bülent Toptaş

sayfa 2’de

Özelleştirme
 soruları haklı
Ayhan Bülent Toptaş

Dikili’de tekne 
battı: 3 ölü

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, 
İzmir adaylarının tamamıyla ilgili bizzat 

15 gün çalıştığını açıkladı, pek çok 
dengeyi gözettiklerini ifade etti.

Filiz
Ceritoğlu

Sengel

İsmail
Yetişkin

Ekrem
Oran

Gezi Davası’nda 18 yıl hapis cezasına 
mahkûm edilen TİP Hatay Milletvekili 
Can Atalay’ın milletvekilliğinin düşü-
rülmesine yönelik Yargıtay kararı bugün 
TBMM Genel Kurulu’nda okundu ve böy-
lece Atalay’ın vekilliği düşürüldü. ◗ 5’te

Özgür
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Osman
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CHP’nin İzmir Büyükşehir Adayı 
olarak belirlenen Karşıyaka Belediye 
Başkanı Cemil Tugay, dün havaa-
lanında bir grup partili tarafından 
coşkuyla karşılandı. Tugay, omuz 
omuza olma mesajı vererek demok-
rasinin nöbet değişimi olduğunu rasinin nöbet değişimi olduğunu 
belirterek Ahmet Piriştina, Aziz Ko-
caoğlu ve Tunç Soyer’e teşekkür etti.

“HEP birlikte İzmir için daha ileri-
ye” sözleriyle mesajlar veren Tugay, 
“Kimse bizi bölemeyecek. Bir bütün 
halinde 30 ilçemizde kazanacağız. 
Oy rekoru kıracağız” dedi. İl Başkanı 
halinde 30 ilçemizde kazanacağız. 
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Şenol Aslanoğlu da “Cemil Tugay İz-
Oy rekoru kıracağız” dedi. İl Başkanı 
Şenol Aslanoğlu da “Cemil Tugay İz-
Oy rekoru kıracağız” dedi. İl Başkanı 

mir’in öz evladı. Pırıl pırıl kadrolarla mir’in öz evladı. Pırıl pırıl kadrolarla 
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Gizem Taban Şeber 5’te

‘İZMİR’İN ÖZ EVLADI’

ALACAĞIZ’
CHP’nin İzmir adayı Cemil Tugay, kente dönüşte bir grup partili tarafından 
havaalanında coşkuyla karşılandı. İddialı konuşan Tugay, “Bizi bölemeyecekler; 
30 ilçemizde kazanacağız. Oy rekoru kıracağız” diye konuştu

Cemil
Tugay
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İZMİRLİLER
YILGINLIĞA
KAPILMAMALI✓



Mülkiyeti Kamu 
Maliyesi Hazinesi, 
Türkiye Elektrik 

Dağıtım Anonim şirketi 
(TEDAŞ) ve Türkiye Elektrik 
İletim Anonim Şirketi’ne 
(TEİAŞ) ait bazı taşınmazlar 
özelleştirme kapsamına alındı. 
Özelleştirme kapsamına 
alınan taşınmazlarla ilgili 
Cumhurbaşkanlığı Kararı 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın imzasıyla 24 Ocak 
tarihli ve 32439 sayılı Resmî 
Gazete’de yayınlandı. Karar, 12 
ilde bazı kamu taşınmazlarının 
özelleştirilmesini öngörüyor. 
Söz konusu iller arasında 
İzmir’de var. Karar, Aliağa’da 
1, Çeşme’de 10, Dikili’de 1, 
Karaburun ve Konak’ta ikişer 
taşınmazın özelleştirilmesinin 
yolunu açıyor.  

Kamu arazilerinin özellikle 
deniz kenarlarında olanların 
satılması tartışmaları bundan 
tam kırk bir yıl önce 24 Ocak 
1980 Ekonomik İstikrar 
Tedbirlerinin devamı olarak 
gündeme gelmişti. Bu 
tartışmalar devam ederken 
Mülkiye’de İktisadi Planlama 
hocamız olan Doç. Dr. Kadir 
Şatıroğlu sınıfta, katıldığı 
bir toplantıda yabancı bir 
uzmanın kendisine “Sizde 
ne yaman sahiller var. 
Onları satmayınız!” dediğini 
anlatmıştı. 

Türkiye o zamandan bu 
yana liberal ekonomik anlayışla 
yönetilen bir ülke haline geldi 
ve kamu taşınmazlarının 
özel sektöre satılması artık 
olağan dışı bir mevzu değil. 
O günlerden bu yana binlerce 
kamu taşınmazının satışı 
gerçekleşti. Örneğin; geçen 
yıl İzmir, Türkiye’nin pek 
çok ilinde olduğu gibi, yine, 
merkezi yönetime bağlı 
kuruluşlar ile belediyeler 
tarafından yapılan taşınmaz 
satışlarına sahne oldu. 

KAMU 
TAŞINMAZLARININ 

ÖZELLEŞTİRİLMESİNİN 
FAYDALARI VE 

ZARARLARI
Söz konusu satışlar doğal 

olarak bir takım ekonomik, 
sosyal ve çevresel sonuçları 
beraberinde getiriyorlar. 
Taşınmazların satışı başta 
inşaat ve turizm olmak üzere 
farklı sektörlerden iç ve dış 
yatırımcıları cezbediyor ve 
bu da özellikle inşaat ve 
turizm sektöründe bir canlılık 
yaratıyor. Yine söz konusu 
taşınmazlar, özel sektörün 
kar motivasyonun etkisiyle 
devletin mülkiyetinde ve 
yönetiminde olduğundan 
daha etkili ve verimli 
yönetilebiliyor. Diğer 
yandan turizm ve inşaat 
sektörlerindeki gelişme 
istihdamın da artmasına yol 
açabiliyor. Hiç şüphesiz, 
taşınmaz satışlarının bir 
diğer faydası da hem 
merkezi bütçenin hem de 
yerel yönetim bütçelerinin 
açıklarının kapanmasına katkı 
sağlaması. 

İlk bakışta, bu taşınmaz 
satışları özellikle ekonomik 
açıdan toplum yararına gibi 
gözükse de dikkatle izlenmesi 
gereken olumsuz yönleri 
de mevcuttur. Öncelikle, 
söz konusu satışlar gelir ve 
servet dağılımını bozucu 
etkiye sahiptir. Yüksek gelir 
ve servet düzeyine sahip 
bireyler ve şirketler bu 
gayrimenkulleri alabilirler 
ve bu da daha fazla servetin 
ve gelirin zengin kesimin 
eline geçmesinin yolunu açar. 
Böylelikle zenginler ve fakirler 

arasındaki uçurum daha da 
derinleşir. Bir diğer problem 
kırsal kesimde kamuya ait 
olması nedeniyle köylülerin 
serbestçe kullanabildikleri 
alanlara giriş yapamamaları. 
Bu durum özellikle küçük 
çiftçilerin ve köylülerin bu 
alanlardan yararlanmasını 
kısıtlayabilmekte. Şehir 
merkezlerindeki taşınmazların 
satışı ise artık bu 
taşınmazların okul, hastane, 
park, deprem toplanma alanı 
gibi doğrudan kamunun 
hizmetine sunulabilecek 
şekilde kullanılması imkanını 
ortadan kaldırmakta.  

İzmir gibi çok yaman 
sahillere sahip bir şehrin 
sahillerinin otellere 
ve plaj işletmelerine 
verilmesi ilk bakışta, 
yukarıda da belirtildiği 
gibi gelirleri, zenginliği 
ve refahı artırabilecek gibi 
gözükmekte. Bununla 
birlikte, ilk aşamada yapılan 
yatırımlarla bu alanların 
doğallığı bozulmakta, doğa 
bir tür alınıp satılabilen mala 
dönüşmekte. Bu tesislerde 
milyonların ağırlanacağı ifade 
edilirken bunları ağırlamak 
için yapılacak tesislerin, 
plajlarda oluşacak kalabalığın 
yaratabileceği çevre erozyonu 
oldukça hafi fe alınmakta. 
Yatırımcılar kısa dönem 
kar maksimizasyonunu 
hedefl ediği için uzun dönem 
çevresel sürdürülebilirlik 
göz ardı edilmekte. Sahil 
kasabası veya köyünde 
fi yatlar olağanüstü artmakta, 
yerli halkın bu bölgelerde 
yaşaması imkânsız hale 
gelebilmekte. Diğer yandan, 
maddi imkanları olmayanların 
plajlardan denize erişimi “giriş 
ücreti”, “asgari harcama tutarı” 
gibi engellere takılmakta.  

TAŞINMAZLARIN 
ÖZELLEŞTİRİLMESİ 
NASIL YAPILMALI?
Görüldüğü gibi kamuya 

ait taşınmazların satılmasının 
ekonomik faydaları olduğu 
gibi sosyal, çevresel açıdan 
olumsuz yönleri de var. 
Bu nedenle söz konusu 
satışlardan önce her bir 
gayrimenkul için satılması 
halinde ortaya çıkması 
beklenen maliyet ve yararın 
iyi analiz edilmesi gerekir. 
Bu süreçte tabii ki başta İzmir 
halkının temsilcileri de olmak 
üzere tüm paydaşlar yer 
almalıdır. 

Bu çerçevede, İzmir 
Milletvekili Ednan Arslan’ın 
son taşınmaz özelleştirilmesi 
hakkında ilgili bakanlıklara 
iletilmek üzere TBMM 
Başkanlığı’na verdiği soru 
önergesi yerindedir. Arslan, 
özetle, “Siz bu taşınmazların 
özelleştirilmesine neye göre 
karar verdiniz, nasıl bir 
değerlendirme yaptınız? Kimden 
görüş aldınız? İlgililerden görüş 
aldınız mı?” diye soruyor. Bu 
sorular ve yanıtları aslında 
tüm İzmir Milletvekillerini 
ilgilendirir. Onların da bu 
konuya ilgi göstermeleri, 
ilgili bakanlıkların 
verecekleri yanıtlara göre ne 
yapacaklarına karar vermeleri 
gerekir. 

Geçen yazımda belirttiğim 
gibi şeffafl ık ve hesap 
verebilirlik sadece AKP 
iktidarının uyması gereken 
bir yönetişim prensibi 
değil. Yerel yönetimler de 
taşınmaz satışları ile ilgili 
maliyet yarar analizlerini 
yapmalı ve satış gerekçelerini 
açıklamalı, satış sürecinde 
paydaşların görüşünü almalı. 
Ayrıca bugüne kadar kamu 
tarafından kim, kime, neyi, 
ne zaman sattı? Bunların 
ortak bir envanteri olmalı. 
Bu veri tabanına bakılarak 
yapılan taşınmaz satışlarının 
ekonomik, sosyal ve çevresel 
sonuçları araştırılabilmeli. 

CHP’li Arslan 
özelleştirilme ile ilgili 
sorularında çok haklı

CHP Trabzon Milletvekili Sibel 
Suiçmez, İzmir’de boşanma davası 
süreci içinde olduğu erkek tarafın-
dan katledilen Hülya Şellavcı’nın; 
dava süreci içerisinde 6284 sayılı 
Kanunun etkin uygulanmaması 
sebebi ile İzmir 16. Aile Mahkeme-
si Hâkimi Hülya Gözel hakkında 
HSK nezdinde yürütülen disiplin 
soruşturması ve ceza kovuşturma-
sına ilişkin Adalet Bakanı Yılmaz 
Tunç’un yanıtlaması istemiyle 
TBMM’ye soru önergesi 
verdi. 

Suiçmez, ilgili 
İzmir 16. Aile Mah-
kemesi Hâkimi 
hakkında, “HSK 
nezdinde her-
hangi bir disiplin 
soruşturması ve 
ceza kovuştur-
ması başlatılmış 
mıdır?” diye sordu.

CHP’li Suiçmez, 
İzmir’de boşanma 
davası süreci içinde oldu-
ğu eşi tarafından katledilen 
Hülya Şellavcı’nın; dava süreci içe-
risinde 6284 sayılı Kanunun etkin 
uygulanmamasını Meclis günde-
mine taşıyarak, Bakan Tunç’un 

yanıtlaması istemiyle yazılı soru 
önergesi verdi.

SORULARA YANIT İSTEDİ
6284 sayılı kanunun etkin şekilde 

uygulanmamasından dolayı Hülya 
Şellavcı Yeğin gibi birçok kadının 
öldürüldüğünü dile getiren Suiç-
mez, şu soruları yöneltti:

● İlgili hâkim İzmir 16. Aile Mah-
kemesi Hâkimi Hülya Gözel hak-

kında HSK nezdinde herhangi 
bir disiplin soruşturması 

ve ceza kovuşturması 
başlatılmış mıdır ve 

başlatılmış ise han-
gi aşamadadır? 
İlgili hakkında 
devam etmekte 
veya sonuçlan-
dırılmış başkaca 
disiplin soruş-

turmaları ve ceza 
kovuşturmaları 

mevcut mudur?
● İlgili hakkında 

bir disiplin soruştur-
ması ve ceza kovuşturması 

başlatılmış ve halen sonuçlandırıl-
mamış ise maktulün öldürüldüğü 
21/10/2022 tarihinden bu yana 
neden sonuçlandırılmamıştır?

● Soruşturma ve ceza kovuş-
turması sürecinde ilgili hâkim Aile 
Mahkemelerinde görev yapmaya 
devam etmiş midir? 2802 S.Kanun 
md:77 de belirtilen tedbirler uygu-
lanmış mıdır?

● Mevcut durumda emekli 
olduğu ve noterlik mesleğine 
başladığı anlaşılan ilgilinin; no-
terlik atamasında HSK nezdinde 
yürütülen bir disiplin soruşturma-
sı ve ceza kovuşturması var ise, 
Kanunen noter olarak atanmasına 
bir engel teşkil edip etmeyeceği ve 
bu hususta bir araştırma yapılıp 
yapılmadığı tetkik edilmiş midir?

● İlgili hakkında açılmış bir 
disiplin soruşturması ve ceza 
kovuşturması var ise ve bu sürecin 
yaklaşık 15 aydır sonuçlandırılma-
mış olması etkin soruşturma ihlali 
değil midir?

● Haklarında soruşturma yürü-
tülen yargı mensuplarının, emekli 
olarak disiplin soruşturma süreçle-
rini etkisiz hale getirmeleri, top-
lumsal algı açısından bir cezasızlık 
görünümü yaratmakta mıdır?

● Cezasızlık politikasından 
yararlanan yargı mensuplarının, 
adalete duyulan güveni azalttığını 
düşünüyor musunuz?

İzmir’de boşanma davası süreci içinde olduğu erkek tarafından katledilen Hülya 
Şellavcı davasını Meclis gündemine taşıyan CHP Trabzon Milletvekili Sibel 

Suiçmez, “Dava süreci içerisinde 6284 sayılı kanun etkin uygulanmamıştır!” dedi

Hülya Şellavcı 
davası Meclis 
gündeminde
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TÜRK-İŞ’in, çalışanların geçim 
koşullarını ortaya koymak ve temel 
ihtiyaç maddelerindeki fi yat değişik-
liğinin aile bütçesine yansımalarını 
belirlemek için her ay yaptığı ‘Açlık 
ve Yoksulluk Sınırı Araştırması’nın 
Ocak 2024 sonuçları açıklandı.

2024 yılının ilk aylık sonuçlarına 
göre Ankara’da yaşayan dört kişilik 
bir ailenin sağlıklı, dengeli ve yeterli 
beslenebilmesi için yapması gereken 
aylık gıda harcaması tutarı (açlık 
sınırı) 15.048,89 TL’ye yükseldi.

Gıda harcaması ile giyim, konut 
(kira, elektrik, su, yakıt), ulaşım, eği-
tim, sağlık ve benzeri ihtiyaçlar için 
yapılması zorunlu diğer aylık harca-
malarının toplam tutarı ise (yoksul-
luk sınırı) 49.019,19 TL’ye çıktı. Bekâr 
bir çalışanın yaşama maliyeti de aylık 
19.630,40 TL’ye yükseldi.

MUTFAK ENFLASYONU 
HIZ KESMEDİ

TÜRK-İŞ’in verilerine göre gıda 
fi yatlarında yükseliş devam etti.

Ankara’da yaşayan dört kişi-

lik bir ailenin gıda için yapması 
gereken asgari harcama tutarındaki 
artış bir önceki aya göre yüzde 4,27 
oranında gerçekleşti. Son on iki ay 

itibariyle değişim oranı yüzde 69,76 
oldu. On iki aylık ortalamalara göre 
değişim oranı ise yüzde 79,44 olarak 
hesaplandı. ■ Nil Kahramanoğlu

Türk-İş araştırmasına göre ocak ayında açlık sınırı 15 bin, yoksulluk sınırı 49 bin lirayı 
aştı. Dört kişilik bir ailenin gıda harcamaları ise aylık bazda yüzde 4,27 artış gösterdi

Türk-İş: Açlık sınırı 
15 b�n l�rayı aştı

Tunç’un yanıtlaması istemiyle 
TBMM’ye soru önergesi 

İzmir 16. Aile Mah-

mıdır?” diye sordu.
CHP’li Suiçmez, 

İzmir’de boşanma 
davası süreci içinde oldu-
ğu eşi tarafından katledilen 
Hülya Şellavcı’nın; dava süreci içe-
risinde 6284 sayılı Kanunun etkin 

kında HSK nezdinde herhangi 
bir disiplin soruşturması 

ve ceza kovuşturması 
başlatılmış mıdır ve 

başlatılmış ise han-
gi aşamadadır? 
İlgili hakkında 

gi aşamadadır? 
İlgili hakkında 

gi aşamadadır? 

devam etmekte 
veya sonuçlan-
dırılmış başkaca 
disiplin soruş-

turmaları ve ceza 
kovuşturmaları 

mevcut mudur?
● İlgili hakkında 

bir disiplin soruştur-
ması ve ceza kovuşturması 

başlatılmış ve halen sonuçlandırıl-
mamış ise maktulün öldürüldüğü 

Sibel
Suiçmez

Hülya
Şellavcı
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İzmir’de adaylardan
‘mücadele’ vurgusu
CHP İzmir’de, 31 Mart 2024 Mahalli İdareler Genel Seçimleri için 

adaylar netleşti. Büyükşehir adayı  Karşıyaka Belediye Başkanı Cemil 
Tugay olurken, 3 ilçede de mevcut başkanlar yeniden aday oldu

CUMHURIYET Halk Partisi  
Izmir’in büyükşehir ve 30 ilçe ada-
yını açıklandı. Büyükşehir adayı, 
mevcut Karşıyaka Belediye Başkanı 
Cemil Tugay olurken; Selçuk, Dikili 
ve Seferihisar’da mevcut başkanlar-
la devam kararı alındı. Büyükşehir 
ve 19 ilçe belediyesinde başkanların 
yerine ise yeni adaylar gösterildi.

‘İZMİR’İM VAZGEÇMEZ’
Yeniden aday gösterilen Efes Sel-

çuk Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu 
Sengel, sosyal medya hesabından 
açıklama yaptı. Ceritoğlu Sengel, 
“Siyaset gerçekten zor iş; bir defa 
‘ben de varım’ demek cesaret işi, 
‘ben yapabilirim’ demek de… Ya 
da karar vericiler tarafından fark 
edilebilmek… Yaptıklarının görü-
nürlüğünü sağlamak ve kişiliğini 
koruyabilmek. Karar vericiler için 
de aynı zorluklar geçerli, tüm denk-
lemleri düşünmek ve daha ilerisi 
için, bayrak yarışını soluksuz daha 
ilerisine taşımak için çabalamakta 
öyle… Bu noktada şahsımı Efes Sel-
çuk Belediye Başkan Adayı olarak 
belirleyen ve her daim yanımda 
olan ve güvenen başta Cumhuriyet 
Halk Partisi Genel Başkanımız Sa-
yın Özgür Özel’e, Merkez Yönetim 
Kurulu’muza ve PM üyelerimize 
teşekkür ederim. Ayrıca güzel 
Izmir’imin güzel kalpli insanla-
rı için her türlü zorluğa rağmen 
son 5 yıldır mücadele eden Izmir 
Büyükşehir Belediye Başkanımız 
Sn. Tunç Soyer başta olmak üzere; 
tüm mevkidaşlarıma yokuşları 
çıkarken omuz omuza olduğumuz 
için emekleri ve varlıkları için bir 
Izmirli olarak şükranlarımı sunuyo-
rum” diye konuştu. Cemil Tugay’ın 
adaylığını tebrik eden Ceritoğlu 
Sengel, “Aday adayı olan ‘ben de 
varım, zorlukları göğüslemeye’ 
diyen tüm arkadaşlarımıza; siyase-
tin çok uzun soluklu olduğunu ve 
kararlılıktan vazgeçmemek gerek-
tiğini ifade etmek isterim.  Ve başta 
Izmir Büyükşehir Belediye Başkan 
adayımız olarak belirlenen, Cum-

huriyetimizin ve Başkomutanımız 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
neferi olan Izmir’imiz için hazır 
olduğuna emin olduğum Cemil 
Tugay’a yürekten başarılar diler; 
güzel Izmir’imize hayırlı olması-
nı temenni ederim. Ilçe Belediye 
Başkan adayı olarak belirlenen tüm 
arkadaşlarımın yollarının açık ol-
masını diliyorum. 1 Nisan sabahın-
da Izmir’imizin tüm dağlarındaki 
çiçekler yeniden filizlenecek. Çünkü 
Izmir’im asla vazgeçmez!” dedi.

‘HİZMETE DEVAM’
Izmir’de yeniden aday gösterilen 

bir başka isim de Seferihisar Bele-
diye Başkanı Ismail Yetişkin oldu. 
Ismail Yetişkin adaylığının açık-
lanmasının ardından, “Seferihisar 
için yeniden, aynı sevda ile hizmete 
devam etmek için partimizin adayı 
olarak bir kez daha yola çıkıyoruz. 
Beni bu göreve yeniden layık gören 
başta Genel Başkanımız Sayın 
Özgür Özel’e, MYK ve PM üyeleri-
mize, CHP Seferihisar Ilçe Örgütü-
müze ve tüm Seferihisarlılara çok 
teşekkür ediyorum” diye konuştu.

‘ATA’NIN İZİNDEN’
Karabağlar’dan aday gösterilen 

Çevre Mühendisleri Odası Izmir 
Şubesi’nin eski başkanı Emine 
Helil Inay Kınay, Cumhuriyet Halk 
Partisi Genel Başkanı Özgür Özel’e 
teşekkür etti. Inay Kınay yaptığı 
açıklamada, “Karabağlar Beledi-
ye Başkan Adayı olarak bana bu 
kıymetli görevi veren başta Genel 
Başkanımız Sn. Özgür Özel olmak 
üzere, tüm parti yöneticilerimize 
ve örgütümüze teşekkür ediyorum. 
Eşit, adil, hak ettiğimiz daha iyi bir 
yaşam için değişim yolculuğumuz-
da, Cumhuriyet Halk Partimizin 
sosyal demokrat, halkçı belediye-
cilik anlayışını, doğrudan katılımcı 
yönetim anlayışımızı Karabağlar’da 
birlikte büyüteceğiz... Atatürk’ün 
ilke ve devrimlerinin izinde, 
çağdaş, aydınlık ve demokrat bir 
yönetim anlayışını, Karabağlar’dan 

ülkemize yayacak, değişimin öncü-
sü olacağız” ifadelerini kullandı.
‘TOPLUMCU BELEDİYECİLİK’

Izmir’in en genç belediye başkan 
adaylarından biri olan Narlıdere 
Belediye Başkan Adayı Erman 
Uzun da seçilmesi durumunda top-
lumcu belediyecilik anlayışı benim-
seyeceklerinin altını çizdi. Verilen 
sorumluluğun farkında olduğunu 
vurgulayan Uzun, “Kuruluşun ve 
kurtuluşun partisi, Cumhuriyet 
Halk Partisi’nin gençlik kollarında 
yetişen, 32 yaşında genç bir evla-
dına Narlıdere Belediye Başkan 
Adaylığı görevini layık gören başta 
Genel Başkanımız Sayın Özgür 
Özel olmak üzere, Genel Başkan 
Yardımcılarımıza, Parti Meclisi 
Üyelerimize ve partimizin emekçi 
örgütüne sonsuz teşekkürlerimi 
sunuyorum. Cumhuriyetimizin ve 
partimizin 100’ncü yaşında, laik, 
demokratik ve çağdaş Türkiye 
Cumhuriyeti’ni kurarak; bu onur-
lu görevi üstlenmenin gururunu 
bizlere yaşatan, başta Ulu Önderi-
miz Gazi Mustafa Kemal Atatürk 
olmak üzere tüm milli mücadele 
kahramanlarını saygı ve minnetle 
anıyorum. Her köşesiyle anılarla 
dolu Narlıdere’mize, içimdeki sevgi 
ve sorumluluk duygusuyla hizmet 
etmek için bu yola adım atıyorum. 
Tüm Narlıdere halkını bu anlamlı 
hikâyenin bir parçası olmaya davet 
ediyorum. Sorumluluğun bilincin-
de; Narlıdere’mizde şeffaf, erişilebi-
lir ve insan odaklı, toplumcu bele-
diyecilik anlayışı ile mücadelemizi 
sürdüreceğiz. Yola çıkarken söy-
lediğimiz gibi; bu serüven, sadece 
bir kişinin değil, tüm Narlıdere’nin 
gücü, kararlılığı, umuduyla şekille-
necek ve Narlıdere’nin geleceğine 
sirayet edecek” şeklinde konuştu.
‘GELECEĞİN BALÇOVA’SI’

Balçova Belediye Başkan Adayı 
olan Onur Yiğit yaptığı açıklamada 
şu ifadelere yer verdi: “Birbirinden 
kıymetli yol arkadaşlarımız ile 

çıktığımız adaylık süreci tamam-
landı ve partimizin yetkili kurulları 
tarafından Cumhuriyet Halk Partisi 
Balçova Belediye Başkan Adayı 
olarak ilan edildim. Öncelikle 
doğup büyüdüğüm Balçova’mıza 
Belediye Başkan Adaylığı onurunu 
yaşatan başta Genel Başkanımız 
Sayın Özgür Özel’e, MYK ve PM 
üyelerimize, milletvekillerimize 
ve cefakâr parti örgütümüze çok 
teşekkür ederim. Ayrıca Balço-
va’mızda sosyal belediyecilik 
bayrağını bugüne kadar başarı ile 
taşıyan belediye başkanımız Sayın 
Fatma Çalkaya’ya, önceki dönem 
belediye başkanımız Sayın Mehmet 
Ali Çalkaya’ya ve bu bayrağı daha 
ileriye taşımak için bu yola çıkan 
ve yine Balçova’mıza yakışan bir 
demokratik nezaket içerisinde kam-
panya sürecini tamamlayan tüm 
aday adaylarımıza teşekkür ederim. 
Şimdi yeni bir yolcuğa çıkıyoruz. 
Tüm Balçovalı komşularımız ile 
çıktığımız ‘Geleceğin Balçova’sı’ 
yolculuğunda görüşmek üzere.”

‘HAYALLERİMİZ İÇİN’
Partimizin yetkili kurulları tara-

fından Buca Belediye Başkan Adayı 
olarak ilan edilen Görkem Duman 
ise, “Bu onuru ve gururu bana yaşa-
tan Genel Başkanımız Sayın Özgür 
Özel’e, MYK üyelerimize ve Parti 
Meclisimize içtenlikle teşekkür 
ederim. Enerjimizi ve heyecanımızı 
sosyal belediyecilikle birleştirerek 
Buca’mız için hayallerimizi hep 
birlikte gerçekleştirmek için bir 
yola çıkıyoruz. Cumhuriyet Halk 
Partisi bayrağını Buca’da dalgalan-
dıran belediye başkanımız Sayın 
Erhan Kılıç’a, kampanya sürecini 
demokratik bir şekilde sürdüren 
tüm belediye başkan aday aday-
larımıza ve Buca ilçe örgütümüze 
emeklerinden dolayı şükranlarımı 
sunuyorum. Önce Buca Öncü Buca 
diyerek çıktığımız bu yolda tüm 
Bucalı hemşehrilerimi sevgiyle ve 
de saygıyla selamlıyorum. Yolumuz 
açık olsun!” ifadelerini kullandı.

İsmailİsmail
YetişkinYetişkin

Filiz CeritoğluFiliz Ceritoğlu
SengelSengel

GörkemGörkem
DumanDuman

HelilHelil
KınayKınay

OnurOnur
YiğitYiğit

ErmanErman
UzunUzun

Gıdada 14 milyar 
dolar ihracat hedefi

TÜRKIYE’NIN gıda ürünle-
ri ihracatının yüzde 48’ini tek 
başına gerçekleştiren hububat 
bakliyat yağlı tohumlar sektörü 
2023 yılını 12,4 milyar dolarlık 
ihracat seviyesinde geride bıraktı. 
2024 yılı için 14 milyar dolar 
ihracat hedefi belirledi. Ege Ihra-
catçı Birlikleri’nde düzenlediği 
basın toplantısında konuşan Ege 
Hububat Bakliyat Yağlı Tohumlar 
ve Mamulleri Ihracatçıları Birliği 
Başkanı Muhammet Öztürk, 
2024 yılı için Ege Bölgesi’nden 
1,2 milyar dolar ihracat rakamına 
ulaşmak için yoğun bir pazarla-
ma takvimi oluşturduklarını dile 
getirdi. Hububat bakliyat yağlı 
tohumlar sektörünün Türkiye 
genelinde 10 yıl önce 6,7 milyar 

dolar ihracat rakamına sahipken 
2023 yılında ihracatını yaklaşık 
2 kat artırarak 12,4 milyar dolar 
seviyesine ulaştığı bilgisini veren 
Öztürk, “10 senede 2 kat artış, 
bu süre zarfında yaşanan siyasi 
ve ekonomik koşullar göz önüne 
alındığında sektörümüzün başa-
rısının ciddi göstergesi niteliğin-
dedir. Ege Hububat Bakliyat Yağlı 
Tohumlar ve Mamulleri Ihracatçı-
ları Birliğimiz ise 10 sene içerisin-
de ihracatını 360 milyon dolardan 
1 milyar 68 milyon dolara çıka-
rarak 3 kat artışa imza attı. EIB 
çatısı altındaki 12 ihracatçı birliği 
arasında ihracat sıralamasında 
bundan 10 sene önce 8. sırada 
iken, bugün 5. sıraya yükselmiş 
durumdayız” şeklinde konuştu.

Balıkçı teknesi battı:
3 kişi yaşamını yitirdi
Dikili açıklarında batan teknede bulunan 10 kişiden 3’ünün cansız bedeni 
bulunurken, kayıp olan 2 kişiyi arama çalışmaları ise halen devam ediyor

DIKILI açıklarında balıkçı 
teknesi battı. 3 kişinin cansız 
bedenine ulaşıldığı, 5 kişinin 
yaralı olarak kurtarıldığı ve 
kayıp 2 balıkçıyı arama kurtarma 
çalışmalarının sürdüğü balıkçı 
teknesinin yeri tespit edildi. 
Olay, dün gece saat 02.00 sırala-
rında Dikili Salihleraltı açıkla-
rında meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, Oğuz Irgit adlı 
balıkçı teknesi şiddetli rüzgâr-
dan dolayı alabora oldu. Teknede 
bulunan 10 kişiden Oğuz Irgit, 
Ismet Akdağ ve Orhan Pancar 
adlı vatandaşların cansız bedeni-
ne ulaşılırken Alican Ateş, Arda 
Kuzu, Mehmet Kurunaz, Ibrahim 
Erdem, Muhammet Kulak Sahil 
Güvenlik Komutanlığı’na bağlı 
ekiplerce yaralı olarak kurta-
rıldı. Ilk olarak Dikili Devlet 
Hastanesi’ne kaldırılan yaralılar, 
buradaki tedavilerinin ardından 
Bergama Necla-Mithat Öztüre 
Devlet Hastanesi’ne sevk edildi. 
Tedavilerinin ardından 5 kişi ta-
burcu edildi. Çalışmalar hakkın-
da bilgi veren balıkçı esnafından 
gemi kaptanı Haluk Cirit, “Sonar 

cihazıyla teknenin yerini bulduk. 
Tekne denizin dibinde gözük-
müyor, şamandıra bıraktık. Sahil 
Güvenlik dalgıçları teknenin 
içerisinde insan var mı yok mu 
diye bakacak” dedi. Kaptanlar-
dan Hakan Cirit ise, “Koordinat-
ları Sahil Güvenlik komutanına 
verdim, görüntüyü de attım. 
Bölgeden ayrıldık” ifadelerini 
kullandı. Kayıp balıkçıların aile-
lerinin endişeli bekleyişi devam 
ediyor. Kaybolan 2 kişiden birisi 
olan 1 çocuk babası 34 yaşındaki 

Gökhan Çakır’dan sevindirici 
bir haber beklediklerini ifade 
eden ağabey Mehmet Çakır, 
“Kardeşim sürekli aynı teknede 
çalışıyordu. Rutin, her gün yap-
tıkları bir iş. Olay sanırım gece 
1-2 civarlarında gerçekleşmiş. 4-5 
kişiyi Sahil Güvenlik kurtarmış. 
Kardeşim de onların yanın-
daymış, kurtulan çocuklar öyle 
söylüyor. Hatta ‘ben yüzeceğim’ 
demiş. Nereye kadar yüzebildi  
bilgimiz yok. Sahil Güvenlik’ten 
haber bekliyoruz” dedi. n IHA
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Özel haberler kaynak gösterilmeden kullanılamaz.

İz Gazete Basın Konseyi üyesidir. 
Basın Meslek İlkelerine uyar.

İz Gazete, İhlas Haber Ajansı (İHA) 
ve Anadolu Ajansı (AA) abonesidir.

Ege İz Gazete Basın Yayın Reklamcılık San. ve Tic. A.Ş 

Ümit Kartal
Genel Yayın Yönetmeni

Şermin Çolak
Haber Müdürü

Gizem Taban
Büşra Muratdağı

Özlem Çimen Durmaz

Nil Kahramanoğlu
Hürrem Karaoğlu 
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Av. Pınar Gürsoy Kılınç
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Ömer Dinç
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Sayfa Sekreterleri

Arslan Güneydoğu Gazetecilik Matbaacılık A.Ş. Kısık 
Sanayi Metal İşleri 2. Cad. Kısıkköy/İzmir

Basım Yeri

Dağıtım: Turkuvaz Dağıtım A.Ş.
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Yönetim Yeri Adresi

Kurumsal e-posta: bilgi@izgazete.net

Akdeniz Caddesi Akdeniz İş Merkezi No: 5 Kat: 3 
Daire: 306 Konak/İzmir Tel: 0 232 483 05 85

Elektronik Tebligat Adresi (UETS)
25888-47693-79905

Günlük yerel süreli yayın - Fiyatı: 10 TL
(Pazar günleri ve dini bayramlarda çıkmaz)

Yağız Barut
S. Yazı İşleri Müdürü

Özgür Coşkun
Genel Koordinatör

VATANDAŞLARIN kitaplara 
daha kolay ulaşımını sağlamak ve 
kitap okuma alışkanlığını artır-
mak için Bayraklı Belediyesi’nin 
‘öğretmen’ başkanı Serdar Sandal 
tarafından oluşturulan Kitap Ka-
feler, vatandaşlar tarafından çok 
beğenildi. Son 1,5 yılda 6 sosyal 
tesisi kütüphaneye dönüştüren 
belediye, her ay ortalama 10 
bin kitapseveri ağırladı. Başkan 
Sandal “Binlerce güncel kitaba 
ücretsiz ulaşmak isteyen tüm 
yurttaşlarımızı kitap kafelerimize 
bekliyoruz” dedi. 

ÇAY- KAHVE ÜCRETSİZ
Eğitim alanındaki yatırımlarıy-

la fark yaratan Bayraklı Belediye-
si’nin, sosyal tesisler içinde hayata 
geçirdiği Kitap Kafe’ler öğrenci-
lerin ve yetişkinlerin ilgi odağı 
oldu. Son 1,5 yılda oluşturulan 6 
kitap kafe, ayda ortalama 10 bin 
kitapseveri ağırladı. Değirmen 
Kafe, Teras Kafe, Körfez Mahallesi 
sosyal tesisi, Soğukkuyu büyük 
park içi, Matematik ve Zeka 

Oyunları Parkı ve Cengizhan 
Mahallesi’ndeki sosyal tesislerde 
bulunan kitap kafelerde kitap 
okuyana çay ve kahve de ücretsiz 
servis ediliyor. Bayraklı Belediye-
si’nin öğretmen başkanı Serdar 
Sandal, “Okuma alışkanlığını ar-
tırmak veya ders çalışmak isteyen 
evlatlarımıza huzurlu ortamlar 
yaratıyoruz. Tüm yurttaşlarımıza 
binlerce güncel kitaba ulaşma 
imkanı sunuyoruz. Çay ve kah-
veyi de ücretsiz ikram ediyoruz. 

İlçe sakinlerimizin de bu tesisle-
rimizden yararlanması bizim de 
mutluluğumuzu artırıyor. Okul 
öncesi eğitim kurumlarımızda, 
sosyal etkinlik merkezimizde 
bir yandan geleceğin aydınlık 
nesillerini yetiştirirken bir yandan 
da kitap kafelerimizle toplumun 
her kesimine okuma alışkanlığı 
kazandırıyoruz. İlerleyen süreçte 
diğer sosyal alanlarda da uygula-
mayı sürdüreceğiz. Kitapseverleri 
kafelerimize bekliyoruz dedi.

Bayraklı’nın ‘öğretmen’ başkanı tarafından oluşturulan Kitap Kafeler, çok beğenildi. Altı 
sosyal tesisi kütüphaneye dönüştüren belediye, her ay ortalama 10 bin kitapseveri ağırladı

Bayraklı ‘kitap 
kafeleri’ çok sevdi

Pehlivan develer 
Torbalı Arenasına 

inip yarışacak
TORBALI’DA ilk olarak Mer-

hum Belediye Başkanı İsmail Uygur 
tarafından düzenlenen, sonrasında 
gelenekselleşen ‘Deve Güreşi Festi-
vali’nin bu yıl 15’incisi gerçekleşecek. 
İlçe ve bölge halkının en büyük eğ-
lencelerinden olan, tarihi ve kültürel 
öğelerin yaşatıldığı ve her yıl 20 bine 
yakın kişinin takip ettiği festival için 
geri sayım başladı. Bölgenin yanı sıra 
Antalya ve Çanakkale gibi şehirlerden 
pehlivan develerin boy göstereceği 
festival renkli görüntülere sahne 
olacak. 4 Şubat Pazar günü Özbey’de 
bulunan Deve Güreşi Alanı’nda ger-
çekleşecek olan festivale girişler üc-
retsiz olacak. Deve güreşlerinin yanı 
sıra festival alanında kurulacak olan 
stantlarla vatandaşlar alışveriş yapabi-
lecek. İzmir’den ve kent içinden alana 
ücretsiz ulaşımın sağlanması için İZ-
BAN Tepeköy İstasyonu’ndan festival 
alanına ücretsiz servis kaldırılacak. 

GAZİEMİR Belediyesi, ekono-
mik kriz nedeniyle geçim sıkıntısı 
yaşayan yurttaşlara, sosyal projele-
riyle destek oluyor. Belediyeye baş-
vurup yardım talebinde bulunan 
kişilerin gerçekten ihtiyaç sahibi 
olup olmadığı özel bir çalışmayla 
belirleniyor. Belediyenin sosyal 
hizmet uzmanları, sosyal yardım-
lardan yararlanmak için belediyeye 
başvuru yapanların evlerinde ince-
leme yapıyor ve ailenin 
ekonomik durumunu 
tespit ediyor. Belediye, 
inceleme sonucunda 
ihtiyaç sahibi olduğu 
belirlenen ve resmi ku-
rumlardan gerekli bel-
geleri getiren ailelere, 
ayni yardım yapıyor. 
Sosyal Yardım İşleri 
Müdürlüğü tarafından 
yürütülen çalışmalar 
kapsamında, muhtaç durumda 
olduğu belirlenen ailelere yardım 
eli uzatıldı; çocuklara, engellilere ve 
kadınlara destek olundu. 

İYİLİK HAREKÂTI BÜYÜYOR
Gaziemir Belediyesi, Ağus-

tos 2020’de hizmete açtığı Sosyal 
Market’te, yardımseverlerle ihtiyaç 
sahiplerini bir araya getiriyor. Sosyal 
Market’te, yardımseverlerin yap-
tığı bağışlar, belediye eliyle ihtiyaç 
sahiplerine ulaştırılıyor. Gaziemir’in 
“İyilik ve dayanışma merkezi” olan 
Sosyal Marketten destek almak için 
belediyeye başvuran ve ihtiyaç sa-
hibi olduğu belirlenen ailelere puan 
yüklü bir kart veriliyor. Kart sahibi 

aile, “Sosyal Market”i ziyaret ederek 
kartındaki puan karşılığında gıda, 
temizlik ürünü ve giysi gereksinim-
lerini ücretsiz olarak karşılayabiliyor. 
Sosyal Market’ten, bugüne kadar bin 
63 aile yararlandı. Geniş bir yelpaze-
de sosyal hizmetler sunan belediye 
Nisan 2019’dan bu yana 2 bin 27 
öğrenciye okul çantası, 600 öğrenciye 
ayakkabı ve 3 bin 267 kırtasiye seti 
armağan etti. Belediye, ailesi eko-
nomik zorluk yaşayan 22 üniversite 
öğrencisine de toplam 88 bin lira 
eğitim desteği verdi. Sel, yangın gibi 
doğal afetlerden etkilenen 48 ailenin 
yanında olan belediye, ihtiyaç sahibi 
488 aileye de ev eşyası bağışlarının 

ulaşmasını sağladı, 137 aileye yakacak 
odun yardımı yaptı. 3 bin 410 gıda 
kolisi, 788 adet alışveriş çeki dağıtan 
belediye, 169 haneye de adaklık et ve 
39 aileye de balık ulaşmasını sağladı. 
Belediye, 668 aileye patates, 300 aileye 

domates ve 15 aileye de üzüm yardı-
mı yaptı. Nisan 2019’dan 2023 yılının 
sonuna kadar 36 haneye 97 bin 435 
lira nakdi yardım yapan belediye, 5 
yılda toplam 18 bin 47 haneye de ayni 
yardım yaptı. ■ Haber Merkezi

Bornova’da kesintisiz sağlık hizmeti

BORNOVA Belediyesi 
sınırları içerisinde yaşlılara 
ihtiyaç duydukları sağlık 
hizmetleri ve sosyal hizmet-
ler ev ortamında profesyo-
nel sağlık ekipleri tarafın-
dan veriliyor. Yedi hemşire, 
bir diş hekimi ,bir fi zyotera-
pi teknikeri , bir diyetisyen, 
bir berber, yedi hasta bakım 
elemanı ile 2023 yılında 45 
mahallede 8 bin 114 kişiye 
evde bakım hizmeti verildi. 

Bornova Belediyesi, evler-
de gebe, bebek-çocuk ve 
lohusa için sağlık hizmeti ve 
eğitimi vermeye de devam 
ediyor. İlk aşamada dokuz 
mahalle temel alınarak 
başlatılan ve genişletilen 
hizmet kapsamında, Borno-
va sınırları içerisinde talep 
eden vatandaşlara toplam 
beş ebe ile hizmet veriliyor. 
Bu hizmet kapsamında 
aile planlaması konusunda 

bilgilendirme, lohusa ziya-
reti, bebek-çocuk ziyareti, 
gebe ziyareti yapılıyor. 2023 
yılında toplam 2 bin kişiye 
üreme ve çocuk sağlığı hiz-
meti verildi. Bornova sınır-
ları içerisinde 2023 yılında 
toplam 1825 nakil işlemi 
gerçekleştirildi. Bornova 
Belediyesi Özgül Gündüz 
Halk Sağlığı Merkezi’nde 
diyetisyen hizmetleri de 
sürdürülüyor.

Bornova Belediyesi, sağlık hizmetlerine erişmekte güçlük çeken 
Bornova halkına ücretsiz sağlık hizmeti götürmeye devam ediyor

Çok yönlü sosyal hizmetleriyle, ekonomik zorluk yaşayan ailelere yardım eli uzatan Gaziemir Belediyesi, 
bünyesinde kayıtlı olan dezavantajlı ailelere 5 yılda 18 bin 84 kez ayni ve nakdi destekte bulundu

Gaziemir’de zorluklar
sosyal hizmetle aşılıyor

EMİTT, kapılarını 27. kez açmak için 
hazırlanıyor. 6- 9 Şubat tarihleri arasından 
İstanbul Beylikdüzü TÜYAP Fuar ve Kong-
re Merkezi’nde gerçekleşecek fuara Didim 
Turizm Altyapı Hizmet Birliği (DİTAB) ön-
cülüğünde katılan Didim Belediyesi hazır-
lıklarını tamamladı. Fuarda kurulacak olan 
Didim standında Didim Belediyesi, Didim 
Ticaret Odası, Sivil Toplum Kuruluşları, 
dernekler, oteller ve turizmciler Didim’in 
tanıtımını gerçekleştirecek.  Emitt Fuarı’nda, 
Didim 7.Holde 7351 numaralı stantda yer 
alacak. Didim’in turizm profesyonelleri ve 
sektör temsilcileri doğası, havası, denizi, 
tarihi ile önemli turizm kentleri arasında yer 
alan Didim’i en iyi şekilde tanıtma gayreti 
gösterecek. Fuar alanında yer alacak Didim 
standında 7 Şubat Çarşamba günü saat: 
14.00’de açılış kokteyli gerçekleştireceğiz.

Didim, EMİTT 2024 
için hazırlığı bitirdi

BAŞKAN Ömer Günel’in hayvan se-
verlere verdiği söz üzerine, göreve geldiği 
2019 yılının Eylül ayında açtığı Can Dostlar 
Defi n Alanı kentte önemli bir ihtiyacı gi-
derdi. Yeniköy yolu üzerinde 700 metreka-
relik alanın Can Dostlar Defi n Alanı adıyla 
sahipli evcil hayvanlar için mezarlık olarak 
düzenlenmesini sağlayan Başkan Ömer Gü-
nel, bu adımı ile uzun yıllar boyunca aynı 
evi paylaştığı evcil hayvanını kaybeden 
ve defnedecek alan sıkıntısı çeken hay-
van sever kent sakinlerini çok sevindirdi.  
Yaşamını yitiren evcil hayvan sahiplerinin 
Kuşadası Belediyesi’nin iletişim merkezi 
olan Güvercin Masa’ya başvurarak ‘Hay-
van Gömü Formu’ doldurmasının yeterli 
olduğu Can Dostlar Defi n Alanı’nda defi n 
işlemleri belediye görevlileri tarafından 
ücretsiz olarak yapılıyor. 

Hayvanseverlere
 verdiği sözü tuttuBAĞIŞTA BULUNANLARIN

YARDIMLARIYLA
Engelli ve hasta yurttaşlara 

da destek olan belediye, bağışta 
bulunan vatandaşların da deste-
ğiyle 107 kişiye hasta yatağı ve 
40 yurttaşa da manuel tekerlekli 
sandalye yardımı yaptı. Engelli 
bireylere hizmet verilen Engelli 
Danışma Birimi’nde bin 372 

kişiye danışmanlık hizmeti 
sunuldu. Engelli veri tabanı 
oluşturmak için belediye ekiple-
ri tarafından yapılan saha tara-
masında, bin 24 hanede çalışma 
yapıldı ve bin 296 kişinin farklı 
engel gruplarına sahip olduğu 
tespit edildi. 

başvuru yapanların evlerinde ince-
leme yapıyor ve ailenin 
ekonomik durumunu 
tespit ediyor. Belediye, 

belirlenen ve resmi ku-
rumlardan gerekli bel-

Müdürlüğü tarafından 

kapsamında, muhtaç durumda 
olduğu belirlenen ailelere yardım aile, “Sosyal Market”i ziyaret ederek 

Bu bir haber ilanıdır

Serdar
Sandal

Mithat
Tekin

Halil
Arda



CUMHURIYET Halk Partisi’nin 
(CHP) Izmir Büyükşehir Belediye 
Başkan Adayı olarak belirlenen 
Karşıyaka Belediye Başkanı Dr. 
Cemil Tugay, Adnan Menderes 
Havalimanı’nda coşkuyla karşılan-
dı. Partililerin tezahürat ve alkışlar 
eşliğinde karşıladığı Büyükşehir 
Adayı Tugay’a CHP Genel Başkan 
Yardımcısı, Parti Sözcüsü ve Izmir 
Milletvekili Deniz Yücel ile CHP 
Genel Başkan Yardımcısı ve Izmir 
Milletvekili Murat Bakan, CHP Iz-
mir Milletvekili Ednan Arslan, CHP 
Izmir Il Başkanı Şenol Aslanoğlu ve 
CHP’nin başkan adayları eşlik etti.
BAŞKANLARA TEŞEKKÜR

Demokrasinin bir nöbet değişi-
mi olduğunu vurgulayan CHP’li 
Tugay, “Bir görevi yerine getirirsi-
niz ve bir bayrağı bir başka arkada-
şımıza teslim edersiniz. Ne mutlu 
bana ki bu dönem partim, bana, 
Izmir Büyükşehir Belediye Başkan 
Adaylığını layık gördü. Genel Baş-
kanımız Sayın Özgür Özel’e MYK 
ve Parti Meclisimize, milletvekille-
rimiz ve bu süreçte yanımda olan 
herkese çok çok teşekkür ediyo-
rum. Hepsi sağ olsun, var olsunlar. 
Benden önce elbette ki bu bayrağa 
birileri taşıyordu. Rahmetli Ahmet 
Piriştina, Sayın Aziz Kocaoğlu ve 
son olarak geçen beş yıl boyunca 
Başkanımız Tunç Soyer bu bayrağı 
taşıdı, dünyanın en güzel şehri olan 
Izmir’e hizmet etti. Her birisine ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum. Onlarla her 
zaman birlikte olacağız, omuz omu-
za olacağız. Onların deneyimlerin-
den faydalanacağız” diye konuştu.

İZMİR KALKINACAK
Izmir’i zenginleştirip, kalkındıra-

cağının sözünü veren CHP Büyük-
şehir Belediye Başkan Adayı Tugay, 
şunları söyledi: “Izmir; çağdaş, 
demokrat, laik, adalete ve insan 
haklarına saygılı, insanlara özgür-
lük ve mutluluk veren, ülkesine ise 
güç ve cesaret veren bir kenttir. Iz-
mir, Türkiye’nin ve Cumhuriyet’in 
simge kentidir. Biz bu emaneti, bu 
mirası CHP olarak bugüne kadar 
onurla ve gururla taşıdık. Şehrimi-
zi her türlü istismardan koruduk. 
Insanlarımızın özgürlükleri, hakları 

için mücadele ettik. Sosyal politika-
larımızla, toplumumuzun yaşadığı 
zorluklara karşı adeta bir sigorta 
görevi gördük. Bundan sonra da 
böyle yapacağız. Aldığımız bayrağı 
daha yükseğe taşıyacağız. Insan-
larımıza daha sahip çıkacağız. Ev 
sahibi olmayanları ev sahibi yapa-
cağız, iş sahibi olmayanları iş sahibi 
yapacağız. Tarımda zorluk yaşayan 
çiftçilerimize daha fazla destek ola-
cağız. Biz Izmir’i zenginleştireceğiz, 
kalkındıracağız. Gençlerimiz artık 
bu şehirde yaşamak isteyecek. Bu 
şehirde yaşayan her vatandaşımız 
bilecek ki Izmir Büyükşehir Beledi-
yesi onların her zaman yanlarında 
olacak. Izmir Büyükşehir Belediyesi 
elleri temiz, yürekleri temiz 
insanlar tarafınca yöneti-
lecek. Bu şehirde taş 
üstüne taş koymak 
isteyen, bizlere 
katkı vermek 
isteyen herkese 
yol açacağız. 
Insanlarımı-
za belediye 
hizmetlerini 
daha fazla ve 
daha uygun 
fiyatlarla gö-
türmek için de 
üzerimize düşeni 
yapacağız. Izmir’i, 
Türkiye’nin en yaşa-
nabilir ve refah için-
deki şehri yapma yolunda 
hazırladığımız projelerimizi iki ay 
boyunca arkadaşlarımızla beraber 
birer birer anlatacağız. Göreceksi-
niz, bu şehir Türkiye’de herkesin 
yaşamak istediği bir yer olacak.”

HEP BİRLİKTE İLERİ…
Bir an önce halkla buluşmak 

istediğini açıklayan Tugay, “Her-
kes Izmir’e zaten gıptayla bakıyor 
ve bu, bugüne kadar Izmir’deki 
CHP’li yerel yönetimlerin başarıla-
rıdır. Bunu bize çamur atmak için 
konuşanların aklına, önümüzdeki 
aylarda ve yıllarda sokmak benim 
boynumun borcu olsun. Hava 
soğuk ama kanımız sıcak, içimiz 
kıpır kıpır, heyecanımız yüksek. Bir 
an önce sahaya çıkmak istiyoruz. 
Çalışmak istiyoruz. Halkımızla 

buluşmak istiyoruz. Onlara nasıl 
bir Izmir vaat ettiğimizi anlatmak 
istiyoruz. Onun için haydi hep bir-
likte Izmir için daha ileri diyoruz” 
ifadelerini kullandı. Son 5 yıldır Iz-
mir Büyükşehir Belediye Başkanlığı 
görevinde bulunan Tunç Soyer’e 
teşekkür ederken Izmir Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Cemil Tu-
gay’a başarılar dileyen CHP Izmir 
Il Başkanı Şenol Aslanoğlu ise, 
“Değerli yol arkadaşlarımız, Izmir 
Büyükşehir Belediye Başkan Ada-
yımız Sayın Cemil Tugay’ı karşıla-
maya hoş geldiniz. Aday adaylığı 
süreçleri zorludur, çetindir. Yaklaşık 
iki aydır 407 aday adayımız, gece 
gündüz demeden, sokak sokak, el 

ele, kahve kahve, pazar yeri, 
pazar yeri sosyal bele-

diyeciliği, CHP’nin 
yerel yönetimler 

politikalarını 
anlatıyor. Tabii 
ki her bir 
ilçede bir ar-
kadaşımızla 
yarışacağız. 
Ama bu-
güne kadar 
emek veren, 
ter döken 

projeler geliş-
tiren, onlardan 

yararlanmaya 
devam edeceğimiz 

407 aday adayı siz-
lerden kocaman bir alkış 

istiyorum. Değerli yol arkadaşla-
rımız, Sayın Tunç Soyer, 10 yıl Se-
ferihisar’da, 5 yıl Izmir Büyükşehir 
Belediyesinde bizler için, Izmirliler 
için, CHP’liler için çalıştı, ter döktü. 
Izmir’i demir ağlarla örmek için 
gece gündüz çalıştı. Büyükşehir Be-
lediye Başkanımız Sayın Tunç Soyer 
için de sizden kocaman bir alkış 
istiyorum Kendisinin deneyimlerin-
den hem Sayın Cemil Bey hem biz 
bilgeliğinden yararlanmaya devam 
edeceğiz. Tüm ilçe belediye başka-
nımıza da  canı gönülden teşekkür 
ediyorum. Onlara alkış istiyorum. 
Beraber olmaya devam edeceğiz Bir 
arada, kırılmadan dökülmeden hep 
beraber bu mücadeleyi sürdürece-
ğiz arkadaşlar” şeklinde konuştu.

n Gizem Taban Şeber

KONUŞMASININ ardından CHP 
Genel Başkan Yardımcısı, Parti Sözcü-
sü ve Izmir Milletvekili Deniz Yücel ile 
CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Izmir 

Milletvekili Murat Bakan’ı yanına 
davet eden Tugay, “Kimse bizi böle-

meyecek, parçalayamayacak. Bir 
bütün halinde 30 ilçemizde 

kazanacağız. Oy rekoru 
kıracağız” dedi.

KİMSE BİZİ 
BÖLEMEYECEK
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İzmir’de radikal 
aday değişimi!

Ali
Talak
alitalak@gmail.com

Aylardır konuşulan ve 
büyük merakla beklenen 
CHP’nin Izmir Belediye 

Başkan Adayları netleşti. Merak 
ve tartışma daha çok Izmir 
Büyükşehir Adaylığı konusunda 
ortaya çıkarken, ilçe adaylıkla-
rı için isimler neredeyse anlık 
değişti. Sonuç olarak CHP’nin 
30 ilçede ve Büyükşehir’de aday 
isimleri ortaya çıktı. Ben listeyi 
ilk gördüğümde mutlu oldu-
ğum, bu sefer iyi olmuş dediğim 
önemli bir unsur gördüm. Ilk 
defa bu kadar çok sayıda kadın 
aday listede yer alıyordu. Işin 
güzel tarafı aday gösterilen 
kadın adaylar, bütün ilçeler-
de kazanabilecek durumda. 
Konak’ta Mimar Nilüfer Çınarlı 
Mutlu, Karabağlar’da Çevre 
Mühendisi Helil Kınay Inay, 
Karşıyaka’da Iş Insanı Behice 
Yıldız Işçimenler, Menemen’de 
Avukat Deniz Karakurt, Fo-
ça’da Iş Insanı Saniye Bora Fıçı, 
Çeşme’de Mustafa Denizli’nin 
kızı Lal Denizli, Karaburun’da 
CHP’nin kadın emekçisi Nurşen 
Balcı ve Kınık’ta Iş Insanı Sema 
Bodur CHP’nin kadın adayları 
olarak seçimlerde başkan olmak 
için yarışacaklar. Son yerel se-
çim sonuçları üzerinden gider-
sek Kınık dışında bütün kadın 
adayların seçilmesi banko gibi 

görünüyor. Kadın adayları teb-
rik ediyor, başarılar diliyorum. 
Toplum her alanında kadınlar 
daha fazla yer almalı, karar veri-
ci olmalı. Son yıllarda kadınların 
ülke ve şehir yönetimlerinde yer 
almasının ne kadar önemli oldu-
ğunu canlı canlı yaşıyoruz. 

4 BAŞKAN                     
DEVAM EDİYOR!

CHP Izmir’de değişiklik 
anlamında adeta devrim yaptı 
diyebiliriz. Sadece 4 belediye 
başkanı tekrar aday gösterildi. 
Selçuk’ta Filiz Ceritoğlu Sengel, 
Dikili’de Adil Kırgöz, Seferihi-
sar’da Ismail Yetişkin yerlerini 
korurken Karşıyaka Belediye 
Başkanı Cemil Tugay adını 
büyükşehir adayı olarak yaz-
dırdı. CHP’de Genel Başkanlık 
düzeyinde yaşanan değişimden 
sanırım en fazla payı Izmir aldı. 
Izmir listeleri açıklandıktan 
sonra Genel Başkan Özgür Özel 
de bu duruma vurgu yapıp, 
“Değişimi görmek isteyenler 
Izmir aday listelerine baksın” 
dedi. Özgür Özel şu konuda 
haklı. Izmir’de bu kadar radikal 
bir değişiklik yapılmamıştı. Bu 
değişikliğin Izmir’e ve yaşadı-
ğımız ilçelere de olumlu yönde 
yansıması herkesin ortak isteği. 
Belediye başkanlığı işin sonun-
da profesyonel bir meslek değil. 
Günü ve zamanı geldiğinde 
görev değişimi şart. Son cümle: 
Kadınlarımız siyasette daha çok 
yer almalı. 9 olan kadın aday 
sayısı en azından toplam aday 
sayının yarısı kadar 15 olmalı...

Havalimanında büyük bir coşkuyla karşılanan CHP İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Dr. Cemil Tugay, “Asla kimse bizi bölemeyecek, 

parçalayamayacak. 30 ilçemizde kazanacağız. Oy rekoru kıracağız” dedi

CHP’NİN İZMİR ADAYI TUGAY’A COŞKULU KARŞILAMA:

OY REKORU
KIRACAĞIZ

CemilCemil
TugayTugay

MuratMurat
BakanBakan

DenizDeniz
YücelYücel

ŞenolŞenol
AslanoğluAslanoğlu

TÜRKIYE Işçi Partisi Hatay 
Milletvekili Can Atalay hakkında, 
Yargıtay 3. Ceza Dairesi’nin ver-
diği karar Meclis’te okundu. Bu-
nunla birlikte Atalay’ın vekilliği 
resmen düşürülmüş oldu. TBMM 
Genel Kurulu, Meclis Başkanve-
kili Bekir Bozdağ başkanlığında 
toplandı. Gezi davasında 18 yıl 
hapis cezasına mahkum edilen 
ve AYM’nin 2 kez hak ihlali 
kararı vermesine rağmen tahliye 
edilmeyen TIP Hatay Milletvekili 
Can Atalay hakkında Yargıtay 3. 
Dairesi’nin verdiği milletvekilli-
ğinin düşürülmesi kararı okutul-
du, Atalay’ın vekilliği düşürüldü. 
KAPALI OTURUM TALEBİ

Bekir Bozdağ kararı okuttuğu 
sırada kendisine tepkiler yük-
seldi. Bir kişi kafasına anayasa 
kitapçığı fırlattı. Bozdağ’ın önüne 
‘Can Atalay’a özgürlük’ dövizleri 
tutuldu. Düşürülme kararının 
ardından oturuma ara verildi.  
Genel Kurul’un başında gündem 
dışı konuşmak isteyen milletve-
killerine söz verildikten sonra 
CHP’nin kapalı oturum talebi oy-
landı ve kabul edildi.  CHP’nin, 
Can Atalay’ın vekilliğinin düşü-
rülmesi kararının okutulmasını 

geciktirmek için kapalı oturum 
talebinde bulunduğu öğrenildi.
BOZDAĞ’A YAPTIRIRSIN

TIP Genel Başkanı Erkan Baş 
ise şöyle konuştu: “Anayasayı 
ayaklar altına alan bir darbe giri-
şiminin tamamlanmasını istiyo-
ruz. Bu karar tutanaklara girdiği 
an Meclis Başkanlığı, bakanlıklar, 
cumhurbaşkanı artık her şeyin 
sorgulanması lazım. Can Atalay 
milletvekili ise neden hapiste? 
Değilse neyi düşürüyorsunuz? 
Can Atalay benim mücadele ar-
kadaşım. Gezi’de de beraberdik. 
Yaptığı her şeyden onur duydu-
ğunu söyledi. Kurtulmuş okut-
madı, Celal Adan, Srrı Süreyya 
okutmadı. Bekir Bozdağ okutu-
yor. Ona yakışıyor çünkü. Bunu 
ancak Bekir Bozdağ’a yaptırırsın”

KÜRSÜYE YÜRÜDÜLER
Konuşmaların ardından Can 

Atalay hakkındaki milletvekilli-
ğinin düşürülmesi kararı Genel 
Kurul’da okundu. Kararın okun-
masıyla birlikte Atalay’ın vekilli-
ği resmen düşmüş oldu.  Kararın 
okunmasının ardından muhalefet 
vekillerin ellerindeki dövizlerle 
kürsüye yürüdü. n Duygu Kaya

MÜBADELENIN 
101. yılı anısına çelenk

Ayvalık Belediyesi, Ayvalık 
Kent Konseyi ve Ayvalık Giritliler 
Derneği tarafından mübadele-
nin 101. Yıldönümünde Cunda 
(Alibey) Adası’nda günün anısına 
tören düzenlendi. Törende Ayva-
lık Giritliler Derneği Mübadele 
Korosu hem Türkçe ve hem Yu-
nanca şarkılar seslendirdi.  Tören, 
mübadillerin Cunda’ya ilk adım 
attıkları noktada gerçekleştirildi. 
Mübadelenin 101. Yılının anısına; 

Cumhuriyet Halk Partisi Ayvalık 
Ilçe Başkanı Hüseyin Şalmanlı, 
Ayvalık Belediye Başkanı Mesut 
Ergin ve Ayvalık Giritliler Derne-
ği Başkanı Coşkun Tunçmen ta-
rafından denize çelenk bırakıldı. 
Törende konuşan Ayvalık Beledi-
ye Başkanı Mesut Ergin, 9 Eylül 
1922 yılında, Izmir’in işgalden 
kurtuluşundan sonra beliren en 
önemli sorunlardan birinin  mü-
badele sorunu olduğunu söyledi. 

Atalay’ın Atalay’ın 
milletvekilliğimilletvekilliği
düşürüldüdüşürüldü
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Yerel seçimler için aday 
adayları arasında kıyasıya 
yarışlar yaşandı.

Seçim büroları oluşturanlar, 
en pahalı karton ve kağıtlarla 
dergi bastıranlar, Ankara’ 
ya kamp kuranlar... Gazete 
bürolarını, TV stüdyolarını 
gezenler... Bu araçlarla tanıtım 
ilânları verenler...

Neden, halkı çok mu 
seviyorlar?

O zaman soralım onlara, 
toplumsal amaçlı kaç gönüllü 
çalışma örgütlediniz? Haydi 
daha düşük derecede soralım, 
kaç tanesinde gönüllü çalıştınız?

Hangi gönüllü kuruluşun 
kurucusu oldunuz? Kaçının 
yönetim kurullarında yer 
aldınız?

Kentinizde ilçenizde ne gibi 
toplumsal, ekolojik, çevresel, 
kültürel, sanatsal etkinliklerde 
görevler aldınız veya 
örgütlediniz?

Yoksa sadece ekonomik 
getirisi olan iş ve ilişkilerle mi 
ilgilendiniz?

Gerçekten halkın desteklediği 
adaylar mı yoksa kent yağmacısı 
gurupların Truva atları mıdırlar?

Kentinizdeki hangi sorunlarla 
ilgilendiniz? Hangilerini halkın 
yararına sonuçlandırdınız?

Yoksa sadece kentsel 
dönüşümlerle mi ilgilisiniz? 
İhaleler de olabilir elbette ilgi 
alanınız.

Meslek Odanız dışında 
herhangi bir dernekte, yardım 
kuruluşunda bulundunuz mu?

Toplumsal amaçlı ve halk 
için neler yaptınız ki, kentinize 
beldenize başkan olmaya cesaret 
ettiniz?

Zaman kimden yana 
olduğunuzu ve niteliğinizi 
gösterecektir mutlaka.

Halk zarar görmese bari...

Neyi pay edemiyorlar?

Ertuğrul
Barka

Neyi pay edemiyorlar?

Ertuğrul
Barka

ertugruliz@gmail.com

ÖĞRENCİLERİNE sunduğu eği-
tim imkanlarını geliştirmek amacıyla 
203 üniversiteyle uluslararası anlaşma 
imzalayan İzmir Ekonomi Üniversi-
tesi (İEÜ), Uzak Doğu’da da gençlere 
kariyer fırsatları yarattı. 

İEÜ İngilizce Mütercim ve Ter-
cümanlık Bölümü 2023 yılı mezunu 
Aybüke Cihan, Hallym’de eğitim 
gördükten sonra ‘İngilizce dilbilim’ 
alanında yüksek lisans yapmak için 
Kore Üniversitesi’nden kabul aldı. 
Yüksek not ortalaması, İngilizce ve 
Korecedeki başarısıyla dikkat çeken 
Cihan, yaşıtları arasında öne çıkarak 
yurt dışı hedefi ne ulaştı. Aynı bö-
lümde okuyan üçüncü sınıf öğrencisi 
Onur Ege Türksal da yine Güney 
Kore’de eğitim alma imkanına kavu-
şarak farklı kültürleri tanıdı, yabancı 
dilini ve çevresini geliştirdi.

ÇOK SEVDİM
Mart ayında Güney Kore’ye 

gideceğini ve çok heyecanlı olduğunu 
belirten Aybüke, “Hedefl erim arasın-
da yüksek lisans yapmak hep vardı. 
Ancak İzmir Ekonomi Üniversitesi’n-
de eğitimime başladığımda, ‘Bir gün 
Güney Kore’ye giderim’ diye hiç dü-
şünmemiştim. Üniversitemizin, Hal-
lym Üniversitesi ile yaptığı anlaşma, 
bir anlamda tüm kariyer hedefi mi, 
hayatımı değiştirdi. Küçüklüğümden 
beri Uzak Doğu kültürüne ilgi duyar-
dım, bölgeyi merak ederdim. Bunun 
üzerine öğrenci değişim programıyla 
Güney Kore’ye gitmeye karar verdim 
ve başvurumu yaptım” dedi.

Cihan, sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Kabul aldıktan sonra 4 ay kaldığım 
Güney Kore’yi çok sevdim. İnsan-
ların yaklaşımını ve kültürlerini, 
kendime çok yakın buldum. ‘Keşke 
bitmese’ dediğim, çok keyifl i bir 
dönem geçirdim. İngilizcem zaten 
çok iyiydi, burada Koreceyi de 
ileri seviyede öğrendim. Bunların 
da etkisiyle yüksek lisansımı Kore 
Üniversitesi’nde yapmaya karar 
verdim. Şimdiye kadar yaptığım ça-
lışmalarım, not ortalamam, İngilizce 
ve Korecedeki seviyem detaylıca in-
celendi. Sonunda yüksek lisans için 
kabul almayı başardım. Zaman ne 
gösterir bilemiyorum ama hayatıma 
Güney Kore’de devam edebilirim.” 
Aybüke, Türkiye’yi çok merak eden 
arkadaşı Seokhwan Jeong’u da mi-
safi r etti. Jeong’a İEÜ’yü ve İzmir’in 
tarihi noktalarını gezdiren Aybüke, 
Güney Kore’de ülkemize yoğun bir 
ilgi ve sevgi olduğunu da sözlerine ek-
ledi. İEÜ İngilizce Mütercim ve Tercü-
manlık Bölümü üçüncü sınıf öğrencisi 
Onur Ege Türksal da öğrenci değişim 
programıyla Güney Kore’deki Hallym 
Üniversitesi’ne giden gençler arasında 
yer aldı. Güney Kore deneyiminin çok 
iyi geçtiğini ifade eden Türksal, “Ben 
de Güney Kore’de yaklaşık 4 ay kal-
dım. Hallym’de, farklı ülkelerden çok 
sayıda genç eğitim görüyor. Onlarla 
tanıştım, bol bol sohbet ettim. Güney 
Kore’yi gezme şansını da yakaladım. 
Benim için her açıdan unutulmaz bir 
dönemdi” ifadelerini kullandı. 
■ Özlem Çimen Durmaz

Japonya ve Çin’in yanı sıra Güney Kore’nin en iyi eğitim kurumlarından Hallym Üniversitesi 
ile de öğrenci değişimi için iş birliği bulunan İEÜ, attığı bu adımın karşılığını kısa sürede aldı

İEÜ’den ‘Uzak Doğu’da 
kariyer yapma fırsatı

EGE Üniversitesi (EÜ) Kanserle Savaş 
Uygulama ve Araştırma Merkezi, Avru-
pa Tıp Öğrencileri Birliği (The European 
Medical Students Association) ile EÜ Tıp 
Fakültesi iş birliğinde “Dünya Kanser 
Günü” dolayısıyla farkındalık etkinliği 
gerçekleştirilecek. Uluslararası Kanserle 
Mücadele Örgütü’nün (UICC) hastalığa 
karşı farkındalık yaratmak amacıyla 
belirlediği “Close The Care Gap” sloganı 
ile bu yıl “Turuncu Mikrofon” etkinliği 
düzenlenecek. 

TEMA DA AÇIKLANDI
Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi 

Muhiddin Erel Amfi sinde düzen-
lenecek olan “Turuncu Mikrofon 
Etkinliği” 4 Şubat Pazar günü saat 
13.00-15.00 saatleri arasında yapıla-
cak. Etkinlik “Bilimin Gücüyle Sesi-
niz Olacağız” temasıyla gerçekleşti-
rilecek. Etkinlik için detaylı bilgiye 
Ege Üniversitesi web sayfasından 
ulaşılabilecek. ■ Büşra Muratdağı

Foça Doğa 
Platformu’ndan 

manifesto
FOÇA’DA kaçak yapılaşmalar, 

tarih ve doğa tahrifatı, çevre ve 
deniz kirliği, tarımda, turizmde sür-
dürülebilirliğe aykırılıklar gibi bir 
çok konuda tepki ve eylemleriyle 
tanınan Foça Tarih ve Doğa Talanı-
na Hayır Platformu nasıl bir yerel 
yönetim istediklerine dair manifesto 
yayınladı.  Düzenlenen basın açık-
lamasında hazırlanan manifestonun 
bir yıl boyunca ilçenin değişik ma-
hallelerinde yapılan halk toplantı-
larında, halkın görüşlerinin kaleme 
alınmasıyla oluştuğu açıklandı.

Foça Reha Midilli Kültür Merke-
zi’nde düzenlenen toplantı ve basın 
açıklamasına, platform üyelerinin 
yanı sıra bazı belediye başkan aday 
ve aday adayları, bazı belediye 
meclis üyeleri, STK temsilcileri ve 
vatandaşlar katıldı.      

Gül Atmaca’nın açış konuşma-
sının ardından basın açıklamasını 
platform sözcüsü Ramis Sağlam 
okudu. Sadece, Foça’ya sahip çıkma 
adına hazırlanan manifesto niteli-
ğindeki açıklamayı, “Kent Sözleş-
mesi” haline getirerek, hiçbir siyasi 
parti ve görüş ayırt etmeden tüm 
adaylarla paylaşacaklarını belirten 
Ramis Sağlam denetlenebilir, şeffaf, 
katılımcı ve halkçı belediyecilik 
istediklerini söyledi.

RANT VE TALANA 
KARŞIYIZ

Ramis Sağlam, “31 Mart Yerel 
Seçimleri’ne sayılı günler kaldı. Bu 
seçimlerin ne kadar önemli olduğu-
nu çok iyi biliyoruz. Yerel yönetim-
lere ilişkin talep görüş ve önerileri 
seçim sürecine yansıtmak, demok-
ratik katılım sürecini işletmek için 
çaba sarf ediyoruz. Bu süreçte sa-
yısız protesto, imza kampanyası, ba-
sın açıklaması yaptık. Halk toplantı-
larını sürdürmeye devam ediyoruz. 
Eylem ve etkinliklerimizin temel 
çıkış noktası doğa ve insandır. Bu 
çıkış noktası doğrultusunda “yerel 
yönetim” konusunda doğru politika 
üretilmesini hedefl iyoruz. Foça’yı 
rant lobilerine kurban etmeyecek 
Foça halkının yöneteceği halkçı top-
lumcu bir yerel yönetim istiyoruz. 
İlçemiz nüfusunun yarısının kadın 
olduğu düşünüldüğünde, kadın 
öncelikli projeleri hayata geçire-
cek, kadın emeğini önceleyecek bir 
yerel yönetim istiyoruz. Yerelde en 
küçük yönetim birimi olan mahalle 
meclislerinin yer aldığı ve halkın 
söz sahibi olduğu halk komiteleriyle 
birlikte katılımcı, demokratik ve 
denetlenebilir belediyecilik anlayışı 
istiyoruz. Foçalıları; Foça konusun-
da daha duyarlı kararlar almaya 
çağırıyoruz” dedi.

AİLE, Çift ve Evlilik Terapisti Ani-
la Çelik, erteleme hastalığı hakkında 
önemli bilgiler verdi. Erteleme hasta-
lığının ‘prokrastinasyon’ olarak ad-
landırılan bir davranış modelini ifade 
ettiğini söyleyen Çelik, “Erteleme 
hastalığı, belirli bir görevi başlatma 
veya tamamlama konusunda sürekli 
erteleme eğilimidir. Bu durum, birçok 
faktörün etkileşimi sonucunda ortaya 
çıkabilir ve her bireyin erteleme 
hastalığı eğilimi farklı nedenlere 
dayanabilir. Bir görevin tamamlan-
ması konusunda düşük motivasyon, 
kişinin başlama konusunda direnç 
göstermesine neden olabilir. Göre-
vin değeri veya ödülü konusundaki 
düşük motivasyon, erteleme hastalığı 
tetikleyebilir” diye konuştu.

Çelik, erteleme hastalığının 
nedenleri ve tedavisiyle ilgili 
şunları söyledi: 

● Motivasyon Eksikliği: Görevin 
değeri ya da ödülü konusundaki 
düşük motivasyon.

● Görevin Zorluğu: Görevin 
karmaşıklığı veya zorluğuyla baş 
etmekte zorlanma.

● Duygusal Engeller: Korku, kay-
gı, başarısızlık korkusu gibi duygusal 
engellerle başa çıkamama.

● Zaman Yönetimi Zorlukları: 
Görevleri etkili bir şekilde planlama 
veya zamanı yönetmede güçlük 
yaşama.

ERTELEME HASTALIĞI 
İLE BAŞA ÇIKMA 

STRATEJİLERİ:
● Görevleri Küçük Parçalara 

Ayırma: Büyük görevleri daha küçük, 
yönetilebilir parçalara bölerek daha he-
defl enmiş ve ulaşılabilir hale getirme.

● Öncelik Belirleme: Öncelik 
sırasına koymak, acil ve önemli 
görevlere öncelik vermek.

● Belirli Hedefl er Koyma: 
Görevin tamamlanması için belirli 
hedefl er koymak ve bu hedefl ere 
odaklanmak.

● İçsel Motivasyonu Güçlendir-
me: Görevin sonucundan elde edile-
cek içsel motivasyonu düşünmek.

● Dışsal Destek Alma: Destek 
almak, bir görevi tamamlamada 
yardımcı olabilir. Başkalarına sözlü 
olarak taahhütte bulunma, sorumlu-
luk duygusunu artırabilir.

Eğer Erteleme hastalığı, günlük 
işlevselliğinizi önemli ölçüde etki-
liyorsa ve başa çıkma stratejileriyle 
başa çıkamıyorsanız, bir profesyo-
nelden yardım almak faydalı olabilir. 
Psikologlar ve terapistler, bu konuda 
destek ve rehberlik sağlayabilirler.

Erteleme hastalığının nedenleri ve bu hastalıkla başa çıkma yöntemlerini anlatan Çelik, “Görevin 
değeri veya ödülü konusundaki düşük motivasyon, erteleme hastalığını tetikleyebilir” dedi

‘Erteleme hastalığı �le başa çıkab�l�r�z’
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Ege’de ‘Turuncu 
Mikrofon’ etkinliği

Ege Üniversitesi’nde “Dünya Kanser Günü” dolayısıyla 
“Turuncu Mikrofon” adıyla farkındalık etkinliği düzenlenecek

İEÜ’den ‘Uzak Doğu’da 

Günü” dolayısıyla farkındalık etkinliği 
gerçekleştirilecek. Uluslararası Kanserle 
Mücadele Örgütü’nün (UICC) hastalığa 
gerçekleştirilecek. Uluslararası Kanserle 
Mücadele Örgütü’nün (UICC) hastalığa 
gerçekleştirilecek. Uluslararası Kanserle 

belirlediği “Close The Care Gap” sloganı 
ile bu yıl “Turuncu Mikrofon” etkinliği 

Ege Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Muhiddin Erel Amfi sinde düzen-
lenecek olan “Turuncu Mikrofon 
Etkinliği” 4 Şubat Pazar günü saat 
13.00-15.00 saatleri arasında yapıla-
cak. Etkinlik “Bilimin Gücüyle Sesi-
niz Olacağız” temasıyla gerçekleşti-
rilecek. Etkinlik için detaylı bilgiye 
Ege Üniversitesi web sayfasından 
rilecek. Etkinlik için detaylı bilgiye 
Ege Üniversitesi web sayfasından 
rilecek. Etkinlik için detaylı bilgiye 

Büşra Muratdağı

Aybüke
Cihan

Onur Ege
Türksal

Anila
Çelik
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Teslim olunmayacaksa…

Veli Şahin
velisahinemek@gmail.comvelisahinemek@gmail.com

Son yıllarda yerel veya 
genel seçimlere gidilir-
ken, “ekonomik, siyasi ve 

ideolojik saldırıların yoğunla-
şacağı yeni bir döneme girmiş 
bulunuyoruz” değerlendirmesi 
yapılır. Bu değerlendirme ezber 
değil. Ne yazık ki, baskı ve 
zorbalık her dönem giderek 
artıyor. 

Tüm deneyimler ve güncel 
gelişmeler, AKP-MHP iktida-
rının dışarıda ve içeride ırkçı, 
şovenist bir hattı güçlendi-
receğine işaret ediyor. Resmi 
muhalefet ise yol haritası 
belirlemekte, politik körlük 
veya basiretsizlik nedeniyle 
zorlanıyor. 

İşçi ve emekçiler ise seçim 
dönemlerinde edilgen bir 
pozisyona itiliyor. Beş yılda bir 
oy kullanılması, “demokrasi 
şöleni” olarak pazarlanıyor. 
Siyasi parti üyeleri, kendi parti-
lerini seyrediyor, müdahale 
hakkı tanınmıyor. Toplumsal 
yaşamın biriken sorunlar 
girdabında, yaşama tutunma-
ya çalışılıyor. Halk, özlem ve 
taleplerini sandıkla çözülme-
yeceğinin farkında olmasına 
rağmen garip bir boşlukta taraf 
olmaya zorlanıyor. “AKP’den 
başka kim yönetecek”, “Oyları 
bölmeyelim” tekrarı ile iktidar 
ve muhalefet, zayıflıklarını 
zırh olarak kullanıyor. Sosyal 
ve siyasal zelzele artçılarla 

devam ediyor, sorunlar yumağı 
giderek büyüyor. Böylesi bir 
atmosferde basit bir etki-tepki 
sonucu beklentisi ise “hayal kı-
rıklığıyla” sonuçlanıyor. Saldı-
rılar ağırlaştıkça, mücadelenin 
kendiliğinden yükseleceğine 
dair inanç, mücadeleye dair 
güven kaybına dönüşüyor. 

Tarihsel deneyimler çok açık 
biçimde gösteriyor ki; AKP, 
MHP ve CHP türevlerinin 
planında halkın sorunlarını 
çözmeye dair ibare bulunmu-
yor. Ancak iktidar ve düzen 
muhalefetine karşı hareket ede-
cek örgütlenmelerin ise önünde 
korkunç engeller çıkarılıyor. 
Zor ve zahmetli bir mücadele 
dışında ne yazık ki bir çözüm 
görünmüyor.

En küçük toplumsal hareket-
liliği iktidar ve mekanizmaları 
hızlıca bastırıyor. Her an olası 
bir dövüş havasıyla kılıçlar 
kınına dahi sokulmuyor. İşçi-
lerin, emekçilerin en küçük ha-
reketliliğinin saldırılara maruz 
kalması bir yanıyla korkuları-
nın kaynağına da işaret ediyor. 

İktidar ve muhalefet serma-
ye cephesinde kesişiyor. Rant, 
yolsuzluk eksenli itiraflar, par-
tilerin kendi içlerinde birbirine 
karşı kullanmaktan imtina dahi 
edilmiyor. İşçi ve emekçilerin 
kendi sorunlarına karşı, kendi 
birlikleri etrafında mücadele 
büyümedikçe, sermaye ve par-
tileri top koşturmaya devam 
ediyor, edecektir.

Karşımızda karamsar bir 
tablo ve mücadelenin önünde 
bir dizi zorluklara rağmen tes-
lim olunmayacaksa mücadele 
etmek, mücadeleyi örmek dı-
şında bir seçenek bulunmuyor.

CHP İzmir Büyükşehir Belediye Başkan adayının Cemil Tugay 
olmasına karar verildi. İlçeler bazında ise bazı adaylar tepki topladı. 
“Listenin tamamına bizzat çalıştım” diyen CHP Genel Başkanı Özel, 

“Pek çok dengeyi gözettik; kadın, yaş, liyakat gibi” ifadelerini kullandı

Geçen hafta 200’den fazla ada-
yını açıklayan Cumhuriyet Halk 
Partisi’nin İzmir adayı belli oldu. 
Partinin Merkez Yönetim Kurulu 
(MYK) önceki gün saat 16.30’da 
İzmir gündemiyle toplandı. Toplan-
tı 3 saat sürdü. MYK’nın ardından 
Parti Meclisi (PM) toplantısına ge-
çildi. Toplantıda, İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkan adayının Cemil Tu-
gay olmasına karar verildi. TMMO-
B’a bağlı bilimsel meslek odaları da 
sürece damga vurdu. İzmir Büyük-
şehir Belediye Başkan Adayı Cemil 
Tugay, Konak Belediye Başkan 
Adayı Nülifer Çınarlı, Karabağlar 
Belediye Başkan Adayı Helil İnay 
Kınay ve Bornova Belediye Başkan 
Adayı Ömer Eşki, TMMOB’a bağlı 
bilimsel meslek odalarında başkan-
lık, genel sekreterlik ya da yönetim 
kurulu üyeliği gibi görevler yaptı.

9 KADIN ADAY VAR
Çıkan listelerde kadın aday sayı-

sındaki artış ise dikkat çekti. 30 ada-
yın 9’u kadın adaylardan oluştu. 
Çeşme’de Lal Denizli, Foça’da Sani-
ye Bora Fıçı, Karabağlar’da Emine 
Helil İnay Kınay, Karaburun’da 
Nurşen Balcı, Karşıyaka’da Behice 
Yıldız İşçimenler, Kınık’ta Sema Bo-
dur, Konak’ta Nilüfer Çınarlı Mut-
lu, Menemen’de Deniz Karakurt 
ve Selçuk’ta Filiz Ceritoğlu aday 
gösterildi.Bir diğer listelere dam-
ga vuran ayrıntı ise genç isimler 
oldu, Narlıdere’de gazeteci kökenli 
Erman Uzun, Çeşme’de Mustafa 
Denizli’nin kızı Lal Denizli, Buca’da 
Görkem Duman ve Çiğli’de Uygar 
Yıldırım aday gösterildi. 

ÇİĞLİ’DE İSYAN
Çiğli adayı olarak Uygar Yıl-

dırım’ın belirlenmesinde partide 
adeta isyan çıkardı. Kararın ardın-
dan partililer ilçe binasında topla-
narak Yıldırım’ın adaylığına tepki 
gösterirken mevcut başkan Utku 
Gümrükçü’nün “Çiğli ile yine, yeni-
den” başlıklı bir video paylaşması 
dikkat çekmişti. Yine dün sabah 
saatlerinde İlçe Örgütü tarafından 
atılan toplu mesajda alınan kararın 
yeniden değişebileceği yönünde 
açıklama yapılmıştı. Açıklamada 
“Değerli üyelerimiz; Çiğli Belediye 
Başkan Adayı için Perşembe ya da 
cuma günü yapılacak Parti Mecli-

sinde nihayi karar verilecektir. Bil-
gilerinize sunarız” ifadeleri yer aldı.

ORAN İÇİN MİTİNG
CHP’nin Çeşme’de mevcut Be-

lediye Başkanı Ekrem Oran yerine 
Mustafa Denizli’nin kızı Lal Denizli 
aday olarak atanınca, Ekrem Oran’a 
karşılama mitingi yapmak üzere 
çağrılar yapıldı. Karşılama mitingi 
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17.30’da Çeşme Cumhuriyet Mey-
danı’nda gerçekleştirilecek. Gazete-
mizin ulaştığı Ekrem Oran, “Siya-
setten çekilmeyi düşünmüyorum. 
Çeşme benim ailem, ben Çeşme’nin 
‘bizim Eko’suyum. Henüz karar 
vermedim ama siyasetten çekilme-
meye kararlıyım” şeklinde konuştu.

FOGGO’DAN SİTEM
CHP Konak Belediye Başkan 

aday adayı olan Hacer Foggo’nun 
Karaburun’dan aday gösterilmesi 
bekleniyordu. CHP ise Hacer Fog-
go’yu Konak’tan da Karaburun’dan 
da aday göstermedi. Hacer Foggo 
da bu konuya ilişkin X hesabın-
dan paylaşım yaptı. Hacer Foggo 

yaptığı paylaşımda şu ifadeleri 
kullandı: “Siz beni sığdıramadınız 
CHP’ye oysa ben sığınılacak bir li-
man değil, talana, yoksulluğa karşı 
mücadele edecek kamusal bir alan 
için başkanlığa aday adayı oldum. 
Şimdi yine ülkenin her yanındaki o 
girilemeyen evler, o sokaklar beni 
bekler” Foggo paylaşımında CHP 
Genel Başkanı Özgür Özel, Veli Ağ-
baba ve Aylin Nazlıaka’yı etiketledi.

Listelerde Listelerde 
pek çokpek çok
dengeyi dengeyi 
gözettimgözettim ÖzgürÖzgür

ÖzelÖzel

LİSTENİN 
TAMAMINI

 BİZZAT 
ÇALIŞTIM
CHP Genel Başkanı 

Özgür Özel’den İzmir 
sürecine ilişkin önemli 
açıklamalar geldi.  Halk 
TV’den İsmail Küçük-
kaya’ya konuşan Özel, 
“İzmir ve ilçelerindeki 
belediye başkan aday-
larımızın yaş ortalaması 
62’ydi, 46’ya indi. Bunun 
önemli olduğunu düşü-
nüyorum. 9 ilçede kadın 
adayımız var, bunu da çok 
önemsiyorum” ifadele-
rini kullandı.“Listenin 
tamamını bizzat çalıştım, 
15 gündür özellikle bu 
konuya çalıştım” diyen 
Özel, şöyle devam etti: 
“Aralıksız 22 saat İzmir 
konusunu değerlendir-
dim. Bana 6 arkadaşım 
yardım etti. Pek çok 
dengeyi gözettik; kadın, 
yaş, liyakat gibi... Onun 
dışında Ağrılı, Elazığlı, 
Konyalı, Tuncelili, Ereğli-
li başkanlar var.” Karşıya-
ka Belediye Başkan adayı 
Behice Yıldız İşçimenler 
Ünsal hakkında konuşan 
Özel, “Karşıyaka’ya çok 
uzun zaman sonra ilk kez 
bir Karşıyakalı aday koy-
duk. Karşıyaka adayımı-
zın dedesi Karşıyaka Spor 
Kulübünü kuran isimler-
den” ifadelerini kullandı.

CemilCemil
TugayTugay

SiyasiSiyasi
ödül veödül ve
cezaceza
verildiverildi
Aday gösterilmeyen İzBB Başkanı Soyer; örgütün 
sesinin dinlenmediğine, tabanın ve sivil toplum 

kuruluşlarının tercihlerinin dikkate alınmadığına 
vurgu yaparak Genel Merkezi sert eleştirdi.

TEKRAR aday gösteril-
meyen İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Tunç So-
yer’den yaşanan gelişmelerin 
ardından ilk açıklama geldi. X 
hesabından yaptığı paylaşım-
da Soyer’in kırgın olduğu ama 
İzmir için çalışmayı bırakma-
yacağını belirttiği görüldü. 
“Önce Seferihisar’da sonra da 
İzmir’de canla başla çalıştım, 
bu süre içinde Türkiye’ye ör-
nek olacak birçok uygulamayı 
başlattım. Cumhuriyet Halk 
Partililerin gurur duyacakları, 
saygıyla anılacak, temiz ve 
başarılı işler yapmaya gayret 
ettim. Koltuk sevdası değil, 
sadece memleket sevdası 
taşıdım. Mustafa Kemal Ata-
türk’ün izinden hiç ayrılma-
dım. Çok şükür başım dik, 
alnım açık ve vicdanım rahat” 
diyerek açıklamasına başla-
yan Soyer, “ 35 yıl boyunca 
Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
neferi olmaktan gurur duy-
duğum Büyükşehir Belediye 
Başkanlığımın ilk döneminin 
sonunda, yeni bir dönem için 
aday gösterilmeyeceğimin, 
MYK toplantısından 5 dakika 
önce tarafıma tebliğ edilmiş 
olmasını en hafif deyimle 
siyasi nezaketsizlik olarak 
değerlendiriyorum. Ancak 
bu nezaketsizlikten daha 
vahiminin, Cumhuriyet Halk 
Partisi’nin aday belirleme 
süreçlerindeki eksikleri ve 
hataları olduğunu düşünüyo-
rum. Öncelikle Genel Merkez 
tarafından kapalı kapılar 

ardında yürütülen çalışmalar, 
yapıldığı söylenen memnuni-
yet anketleri, sayısı, yöntemi 
ve sonuçları usulen ve esasen 
adil değildir. Adaylık süreçle-
rinde tüm belediye başkanları 
için aynı objektif kriterlerin 
uygulanması gerekirken, ne 
yazık ki böyle olmamıştır. Ay-
rıca örgütün sesinin dinlendi-
ğine, tabanın ve sivil toplum 
kuruluşlarının tercihlerinin 
dikkate alındığına dair de hiç-
bir emare bulunmamaktadır. 
Talep edilmesine rağmen ön 
seçim de yapılmamış, süreç İz-
mir halkıyla şeffaf bir şekilde 
paylaşılmamıştır. Bütün bun-
lar yapılmadığı gibi sadece 
siyasi ödüllendirme ve ceza-
landırma yoluna gidilmiş ol-
ması kaygı vericidir.  Sürecin 
bütünü değerlendirildiğinde 
ise adayların açıklanmasında 
yaşanan gecikme İzmir halkı-
na saygısızlık oldu” dedi.

AVRUPA BAŞKANLIĞI 
DA DÜŞÜYOR

Eleştirilerden bağımsız 
olarak, adaylığı açıklanan tüm 
büyükşehir ve ilçe belediye 
başkan adaylarını kutlayan 
Soyer,  “İzmir Büyükşehir 
Belediyesi’nin tüm büyükşe-
hirler arasında bütçesinden 
en çok yatırıma pay ayıran 
belediye olmasının gururunu 
taşıyorum. Bunu yapmamızı 
mümkün kılan uluslararası 
ilişkilerimizden kısaca bah-
setmek istiyorum. Seferihisar 

Belediye Başkanlığı dönemimde 
başlattığım uluslararası ilişkiler ön-
celikle sakin şehir uygulamalarının 
Türkiye’ye yayılmasına yol açmış 
ve nihayet üç ay önce Avrupa Kon-
seyi Bölgeler Meclisi Başkanlığı’na 
getirilmem noktasına taşınmıştı. 
46 ülkeden 130 bin yerel yönetimin 
üye olduğu bu meclis başkanlığı 
koltuğu, Türkiye’nin ve partimizin 
Avrupa Konseyi nezdindeki en 
yüksek makamı olup, iki ay sonra 
belediye başkanlığı görevimin sona 
ermesi nedeniyle bu koltuk da kay-
bedilecektir” ifadelerini kullandı. 
YILGINLIĞA KAPILMAYIN

Son genel seçimler ertesinde 21 
Haziran’da “Yeni Siyaset Belgesi 
İzmir Duruşu” metninde ifade 
ettiği gibi, Cumhuriyet Halk Parti-
si’nin yaşayacağı değişimin mutla-
ka sosyal demokrat ve sol değerler 
üzerinden yapılması gerektiğinin 
bir kez daha ortaya çıktığını kayde-
den Başkan Soyer ayrıca şu ifade-
leri kullandı, “Otoriter ve popülist 
siyasal iklimin değişmesi; bu de-

ğerlerin üzerinde oluşacak ittifak-
ların yaygınlaşması ve toplumsal 
muhalefetin bu köklerden besle-
nerek büyütülmesi ile mümkün 
olacaktır. Memleketimizin rotası-
nın aydınlık bir geleceğe çevrilmesi 
için bu kaçınılmazdır. İnsanlığın 
içinde bulunduğu ekonomik ve 
siyasi krizler, iklim krizi, savaşlar 
ve yoksulluk gibi global krizlerin 
tamamının panzehirinin çağdaş ve 
demokratik ilkelerde yattığını bili-
yorum.  Bugüne kadar olduğu gibi 
kurumsal değerlerine ve ilkelerine 
sonuna kadar bağlı kalacağım ve 
sadece aday belirleme süreçlerinde 
değil, parti politikalarının oluş-
masında da demokrasinin daha 
çok vücut bulması için mücadelem 
sürecektir. Hizmet etmekten onur 
duyduğum hiçbir İzmirlinin yılgın-
lığa kapılmasına, üzülmesine gerek 
yoktur. Demokrasinin kalesi olan 
ve Türkiye’deki en güzel uygula-
malarını ortaya koyan İzmir’de bu 
şanlı mirası ileriye taşımak için son 
nefesime kadar çalışmaya devam 
edeceğim.  Mutlaka başaracağız.”

TunçTunç
SoyerSoyer

LalLal
DenizliDenizli

HelilHelil
İnayİnay
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Sporun yeni merkezi Kuşadası
EŞSIZ güzellikteki doğası ve sunduğu 

konaklama imkânlarıyla yerli ve yabancı 
turistler için tatil cenneti olan Kuşadası, 
Başkan Ömer Günel’in görevde oldu-
ğu 5 yılda yapılan yatırım ve verilen 
desteklerle spor turizminin merkezi 
oldu. Bu kapsamda Kuşadası, son olarak 
basketbol ve futbol turnuvalarına katıl-
mak üzere kente gelen 4 bin 500 spor-
cuyu ağırladı. Aralarında dünya futbol 
devleri Inter ve Juventus’un altyapı 
oyuncularının da bulunduğu kafile, kış 
sezonunda kent turizmi ve ekonomisine 

canlılık getirdi. Kuşadası son olarak baş-
ta Beşiktaş, Galatasaray ve Fenerbahçe 
gibi Türk takımlarının yanı sıra araların-
da Inter ve Juventus’un altyapı oyun-
cuları ile çeşitli basketbol takımlarının 
sporcularının bulunduğu yaklaşık 4 bin 
500 kişilik bir kafileyi ağırladı. Kentte, 
bir hafta boyunca kalan sporcular 25 
bin geceleme yaptı. Antrenman yapmak 
ve maçlarını oynamak için Kuşadası 
Belediyesi’nin Davutlar Mahallesi’nde 
bulunan Yüksel Alkışlı ve Uğur Inan 
Kapalı Spor Salonu’nu kullanan sporcu-

lar, Kuşadası’ndan memnun bir şekilde 
ayrıldı. Kuşadası yılın 4 mevsiminde 
de ziyaretçilerine sporun farklı alterna-
tifleriyle ilgili birçok seçenek sunuyor. 
Akdeniz ikliminin tüm güzellikleri ile 
yaşandığı kent, sahip olduğu doğal 
mağara ve resiflerin yanı sıra uçak batığı 
ile de dalış tutkunlarının vazgeçemediği 
yerlerin başında geliyor. Bunun dışında 
Kuşadası’nda yıl boyunca yamaç para-
şütü, bisiklet, trekking, yüzme, sualtı fo-
toğrafçılığı ve kitesurfing gibi çok farklı 
etkinlik ve sporları yapma imkanı var.

4 BIN 500 SPORCU AĞIRLANDI

GÖZTEPE’DEGÖZTEPE’DE
SEFERBERLiKSEFERBERLiK

Süper Lig’e çıkma mücadelesi veren Göztepe, 1. Lig’de 
kümede kalma mücadelesi veren Altay ile oynayacağı derbi 
maça odaklandı. Göz-Göz, derbide kayıp yaşamak istemiyor

TRENDYOL 1’inci Lig’in heye-
canı dorukta! Göztepe, 39 puan 
ve averajla 2’nci sıradaki yerini 
koruyarak, cumartesi günü Gürsel 
Aksel Stadı’nda oynayacağı Altay 
maçına kilitlendi. Düşme hattında 
yer alan ezeli rakibi Altay’ı mağlup 
ederek Süper Lig yolunda kayıp 
yaşamak istemeyen sarı-kırmızılı-
larda tüm planlar galibiyet üzerine 
yapıldı. Özellikle Stanimir Stoi-
lov’un göreve gelmesiyle Gürsel 
Aksel Stadı’nda hiç puan kaybet-
meyen Göztepe, bu maçı kazanarak 

çıkışını sürdürmeyi hedefliyor. Bir 
süredir sakatlığı nedeniyle forma-
sına kavuşamayan Senegalli golcü 
Mame Diouf, bu hafta takımla 
idmanlara başlayacak. Ayrıca 
hasta olan Kubilay Kanatsızkuş da 
tamamen iyileştiği bildirildi. Bu 
oyuncuların maça yetişmesi, Göz-
tepe’nin hücum gücünü artırması 
açısından oldukça önemli. Ancak 
kötü bir haber de yok değil. Çorum 
deplasmanında sarı kart cezası 
gören Aliou Traore, Altay maçın-
da forma giyemeyecek. Göztepe, 

Stanimir Stoilov’un yönetiminde 
Gürsel Aksel Stadı’nda oldukça 
etkileyici bir performans sergiliyor. 
Bulgar çalıştırıcıyla evinde çıktığı 4 
maçı da kazanan sarı-kırmızılılar, 
12 puanı hanesine yazdırdı. Taraf-
tarının önünde Tuzlaspor’u 2-0, 
Giresunspor’u 3-0, Eyüpspor’u 5-1 
ve Ümraniyespor’u da 4-1 mağlup 
eden Göztepe, taraftar desteğiyle 
daha da güçleniyor. Sezonun ilk 
yarısında Alsancak Mustafa Denizli 
Stadı’ndaki karşılaşmayı Göztepe, 
Atınç’ın golüyle 1-0 kazanmıştı.

Göz-Göz golcüsünü buldu
TRENDYOL 1. Lig’de zirve 

yarışı veren Göztepe’de yöne-
tim, dış transfer çalışmalarını 
tüm hızıyla sürdürüyor. Sa-
vunma ve orta sahaya takviye 
yapan Izmir temsilcisi, hücum 
hattı için düğmeye bastı. Sa-
rı-kırmızılı kurmaylar, sezonun 
ilk yarısında Sakaryaspor’da 
forma giyen 29 yaşındaki 
santrafor Kabongo Kasongo’yu 
listesine aldı. Kongolu forve-
tin, menajerinin Türkiye’ye 
geldiği ve Göz-Göz ile masaya 
oturmaya hazırlandığı öğrenil-
di. Kasongo bu sezonun ilk ya-
rısında Sakaryaspor’da forma 

giydiği 17 lig maçında rakip 
fileleri 7 kez havalandırma ba-
şarısını gösterdi. Göztepe’nin 
transfer listesinde yer alan 
Kasongo, 1. Lig’de Boluspor ve 
Sakaryaspor formaları giydi. 
Kongolu oyuncu, 1. Lig’de 82 
maçta 42 gol attı ve 7 golün pa-
sını verdi. 29 yaşındaki forvet 
kariyerinde Kaloum, Ittihad 
Alex, Zamalek, Al-Wehda, 
Wydad AC, Bolu ve Sakar-
ya’da forma giydi. Deneyimli 
oyuncu, profesyonel olarak 
görev yaptığı 174 mücadelede 
toplam 74 gol atma başarısını 
gösterdi, 14 final pası verdi.

Kabongo Kabongo 
KasongoKasongo

Arkas avantaj peşinde
ARKAS Voleybol Takımı, CEV 

Kupası Play-Off çeyrek final ilk 
maçında yarın Yunanistan’ın Oly-
mpiakos takımına konuk olacak. 
CEV Kupası Play-Off Turu’nda 
adını çeyrek finale yazdıran Arkas 
Spor, ilk maçında yarın Yunanistan 
temsilcisi Olympiakos’a konuk ola-
cak. Pire kentinde Melina Merkouri 
Rentis Spor Salonu’nda oynanacak 
karşılaşma TSI 21.30’da başlayacak. 

Maçta Mauro Carlo Goitre (Italya) 
ile Magdalena Niewiarowska (Po-
lonya) hakem ikilisi düdük çalacak. 
Avrupa kupalarında bu sezon oy-
nadıkları 8 maçı da kazandıklarını 
hatırlatan Arkas Spor Basın Sözcü-
sü Uğur Özden, “Zor bir maç bizi 
bekliyor, galibiyet istiyoruz. Izmir’e 
avantajlı bir skorla dönecek güç ve 
inanca sahibiz. Oyuncularımıza gü-
venimiz tam” diye konuştu. n İHA

TRENDYOL 1. Lig’de kümede 
kalma savaşı veren Altay, göre-
vinden ayrılan Yusuf Şimşek’in 
yerine yönetim takımı Cüneyt 
Biçer’e emanet etti. Izmir eki-
binde daha önce şampiyonluk 
yaşayan Cüneyt Biçer bu sezon 
Altay’ın 6’ıncı teknik direktörü 
oldu. Izmir’in köklü kulüp-
lerinden Altay’da yönetim, 
teknik direktör Yusuf 
Şimşek’in görevinden ay-
rılmasından sonra takımın 
başına Cüneyt Biçer’i 
getirdi. Siyah-beyazlı 
kulüpte futbolcu olarak 
görev yapan, 2016-17 
sezonunda 3. Lig’de 
teknik direktör ola-
rak şampiyonluk 
yaşayan Cüneyt 

Biçer yıllar sonra yine Altay’ın 
başına geçti. Altay yönetim resmi 
açıklamayı sosyal medya he-
saplarından yaptı. Açıklamada, 
“Yönetim Kurulumuzun almış 
olduğu karar sonucunda, profes-
yonel futbol takımımızın teknik 
direktörlük görevine 2016-2017 

sezonunda teknik direktörü-
müz olarak takımımızı bir 
üst lige çıkarma başarısını 
gösteren Sn. Cüneyt Biçer 
getirilmiştir. Teknik direk-
törümüz Sn. Cüneyt Biçer 
ve ekibine yeni görevinde 

başarılar dileriz. Camia-
mıza ve kamuoyu-

na saygılarımızla 
duyurulur” 
ifadelerini kul-
landı. n İHA

Altay’ın yeni hocası
CÜNEYT BIÇER

CüneytCüneyt
BiçerBiçer

Bucaspor çıkış arıyor

TFF 2. Lig Beyaz Grup’ta 3 
maçtır kazanamayan Bucaspor 
1928, yarın Ankaraspor’u ko-
nuk edecek. Yeni Buca Stadyu-
munda oynanacak müsabaka 
saat 14.00’de başlayacak. TFF 
2. Lig Beyaz Grup ekiplerinden 
Bucaspor 1928, 23. hafta müca-
delesinde yarın Ankaraspor’u 
konuk edecek. Yeni Buca Stad-
yumunda oynanacak müsabaka 
saat 14.00’de başlayacak. Karşı-
laşma öncesinde ev sahibi ekip 
Bucaspor 1928, 38 puanla ligde 
6. sırada yer alırken, konuk ekip 

Ankara 41 puanla 4. basamakta 
bulunuyor. Iki takımın da mut-
lak 3 puan parolasıyla çıkacağı 
mücadelede sarı-lacivertliler, ra-
kibini mağlup 3 maçlık galibiyet 
hasretini sonlandırmayı isterken, 
Başkent temsilcisi ise Bucaspor 
1928’i yenerek zirveye yaklaş-
mayı hedefliyor. Öte yandan bu 
zorlu mücadeleyi Bursa bölge-
sinden Metin Ateş yönetecek. 
Ateş’in yardımcılıklarını Burak 
Celep ile Kerem Ilitangil yapacak. 
Maçın dördüncü hakemi ise Talha 
Öztürk olacak. n Emre Tazegül

Menemen FK, Etimesgut 
deplasmanında terliyor
MENEMEN FK, TFF 2. Lig 

Kırmızı Grup’taki 23. hafta 
mücadelesinde yarın Etimesgut 
Belediyespor’a konuk olacak. 
Etimesgut Belediyesi Atatürk 
Stadyumunda oynanacak 
müsabaka saat 14.00’de 
başlayacak. TFF 2. Lig 
Kırmızı Grup ekiple-
rinden Menemen FK, 
23. hafta mücadelesinde 
yarın Etimesgut Bele-
diyespor’a konuk olacak. 
Etimesgut Belediyesi Atatürk 
Stadyumunda oynanacak mü-
sabaka saat 14.00’de başlayacak. 
Karşılaşma öncesinde Menemen 
FK, 36 puanla ligde 5. sırada yer 
alırken, ev sahibi ekip Etimesgut 

Belediyespor ise 24 puanla 13. 
sırada bulunuyor. Iki takımın 
da mutlak galibiyet amacıyla 
çıkacağı kritik karşılaşmada 

Menemen FK, bu zorlu mü-
cadeleyi kazanarak zirveyi 

yaklaşmayı hedeflerken, 
Etimesgut Belediyespor 
ise sarı-lacivertli eki-
bi mağlup ederek alt 
sıralardan kurtulup orta 

sıralara yaklaşmak isti-
yor. Öte yandan bu zorlu 

müsabakayı Bursa bölgesinden 
Hasan Kaçar yönetecek. Kaçar’ın 
yardımcılıklarını Alp Osman 
Karaosmanoğlu ile Ömer Yasin 
Gezer yapacak. Maçın dördüncü 
hakemi ise Emre Küçük. n İHA


